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BÜYÜKŞEHİR Belediye Başkanı Dr. Cemil
Tugay, kentin önemli tarihi aksları içinde
bulunan Basmane’de incelemelerde
bulundu. Çorakkapı Camii’nden hareket
eden Başkan Tugay’a, Basmane üzerine
çok sayıda yazısı ve kitabı bulunan 
Orhan Beşikçi eşlik etti. � 7’de

Tarihçi eşliğinde
Basmane gezisi

İZMİRBüfeciler ve Kantinciler Odası Başkanı
Selahattin Arslan, “Dar gelirlinin alım gücü eridi.
Bizler amatör ruhla hastane kantinlerinde hizmet
veren esnafız. Vatandaşın yüksek fiyat tepkisine
karşı bir araştırma yaptık. Daha hesaplı fiyatlardan
hasta ve yakınlarına hizmet vermek istiyoruz. Ama
gözü döner sermayeden başka bir şey görmeyen
hastane bürokratlarına maalesef 
bir şey anlatamıyoruz. Ne olur Sağlık Bakanı 
Prof. Dr. Kemal Memişoğlu ile bir araya gelip
esnafın derdini bir anlatalım” diye konuştu.

DR.Suat Seren Göğüs Hastalıkları ve Cerrahisi
Eğitim Araştırma Hastanesi kantincisi Eşref Cam,
“Bu yılki senelik kiram 3 milyon 600 bin lira. Yüzde
65 zamla 6 milyon lira yıllık kirası olan kantinci var”
derken Tepecik Eğitim ve Araştırma Hastanesi
kantincisi Mukadder Araç da, “Hastane kantincisi
olmak diğer mesleklerle karşılaştırılamaz. Sinirli
hasta yakınlarını yılların verdiği deneyimle anlayışla
karşılıyoruz. Hastane kantin ihaleleri kısa zaman
aralıklarıyla yapıldığı için işimizi kaybetme
tedirginliği yaşıyoruz” dedi. � 5’te

ASTRONOMİK KİRALAR

BAKAN’DAN RANDEVU

ÇELİK, Yunan adalarında
uygulanan kapıda vizeye de
değindi, “Kapıda vize
uygulaması lütuf değil, tuzak.
İlk defa gidenler, merak

edenler, yazın daha ucuza
tatil yapayım diyen var ama
kapıda vize uygulamasına 
10 milyar dolar harcamışız”
diye konuştu. � 9’da

HEYECANLA devam eden 2024
Paris Olimpiyatları öncesi Fransa’yı
en son ben teftiş ettim. Eyfel Kulesi 
ve Louvre Müzesi’ni de gezdim.
(Özden Coşar) �2’de

“Olimpiyat kentini
sizin için gezdim”
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URLA’DA mangal kömürü
imalatı yapan işletmeden

sıçrayan kıvılcımlar ormanı
tutuşturdu. Bölgeye ilk

müdahaleyi Orman Genel
Müdürlüğü’ne ait 4 uçak, 12
helikopter, 36 arazöz, 10 su

ikmal aracı, 4 dozer ve 8 yer
ekibi yaptı. Söndürme
çalışmaları 404 personelle
sabaha kadar sürdü. Öte yandan
dün de Çeşmealtı’nda çıkan
orman yangınını söndürme 
çalışmaları vardı. � 3’te

İMEAK Deniz Ticaret Odası Başkan Yardımcısı Mihri Çelik, “Ülkemiz yerli ve
yabancı turist için pahalı halde. Sadece turist için değil hepimiz için pahalı” dedi

GÜZELBAHÇE
Belediyesi’nin, 10.’sunu
düzenleyeceği Payamlı
Bardacık Festivali öncesi
köydeki tüm evler,
pencereler, kapılar
Güzelbahçeli kadınlarca

rengarenk boyanıyor.
Güzelbahçe Belediye
Başkanı Mustafa Günay,
“Payamlı rengarenk oldu.
Kadın elinin değdiği her
yer güzelleşiyor,
yenileniyor” dedi.  �12’de

Kıyı Egeliler’in
Efes buluşması

İZMİRGazeteciler Cemiyeti, kuruluşunun
78’inci ve 9 Eylül Gazetesi’nin 12’inci yılını
törenle kutladı. İGC’nin gurur gecesinde,
Türkiye’nin en prestijli yarışmalarından
Şehit Gazeteci Hasan Tahsin Gazetecilik 
ve Gazetecilik Teşvik Yarışması’nın
ödülleri de sahiplerini buldu.  � 5’te

İGC’nin 78. 
yaş gururu
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TÜMBel-Sen ve İzmir Büyükşehir
Belediyesi arasında çözülemeyen TİS’le
ilgili belediye çalışanları iş bıraktı. KESK
Şubeler Platformu Dönem Sözcüsü
Nihat Filiz, “Hayatımızı güvence altına
alacak toplu sözleşmeler yapmak
istiyoruz. Yaptığımız eylem çok 
değerli” diye konuştu.� 3’te

Ege
Bölgesi’nde

rekolte
sevinci

DOĞAL C vitamini narenciye
ürünlerinde Ege Bölgesi’nin 2024
yılı narenciye rekoltesi 682 bin
225 ton olarak tespit edildi. Ege
Bölgesi nar rekoltesi ise 135 bin
ton olarak öngörüldü. � 9’da

A.BUĞRA TOKMAKOĞLU

abtokmakoglu@gmail.com
5

Bergama 
geleceğini arıyor

VAHAP DABAKAN

vdabakan@gmail.com
4

İlişkide kimya
abartılıyor mu?

10
melek.aykac1@saglik.gov.tr
MELEK AYKAÇ

Büyüme, üretim ve
ihracattan geçer!

Azdan çok; 
çoktan hiç

KADİR UĞUR

medyaup@gmail.com
7 NURDAN HERİS

Konutların ticari
kiralama değişikliği (2)
herisnurdan7@gmail.com
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YANGIN ODUN KÖMÜRÜ İMALATHANESİNDEN SIÇRAYAN KIVILCIMLARLA BAŞLADI

YASEMİN
EKREN

VETERİNER hekim Uğur Selin
Çelikten, ”Yanlış rutinler

uzun vadede hayvanları
yıpratır. Doğru beslenme ile

obezite ve kanser gibi
vakaların önüne geçmek

mümkün” dedi. � 8’de
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KIYIEge Belediyeler Birliği, Efes Selçuk
Belediyesi ev sahipliğinde toplandı.
Toplantıya katılan belediye başkanları,
olası orman yangınlarında birlik üyelerinin
birbirine destek olma yollarını hem de
yaşanan ekonomik krizden etkilenen
belediyelerin çalışmalarını ele aldı.  � 6’da
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Ergin

FİLİZ: YAPTIĞIMIZ
eylem çok değerli
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Mihri 
Çelik

Dilek 
Gappi

Selahattin Arslan

Eşref Cam

Mukadder Araç
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!KANTINCI TOPU
IKTIDARA ATTI
KANTINCI TOPU
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Hastanelerdeki kantin fiyatları da yüksek enflasyondan nasibini aldı. Hasta ve hasta
yakınlarının fahiş fiyat tepkisine cevap veren kantinciler iktidarı adres gösterdi

YÜZLERCE KAHRAMAN
BÜTÜN GECE UĞRAŞTI
YÜZLERCE KAHRAMAN
BÜTÜN GECE UĞRAŞTI
YÜZLERCE KAHRAMAN
BÜTÜN GECE UĞRAŞTI
YÜZLERCE KAHRAMAN
BÜTÜN GECE UĞRAŞTI
YÜZLERCE KAHRAMAN
BÜTÜN GECE UĞRAŞTI
YÜZLERCE KAHRAMAN
BÜTÜN GECE UĞRAŞTI
YÜZLERCE KAHRAMAN
BÜTÜN GECE UĞRAŞTI
YÜZLERCE KAHRAMAN
BÜTÜN GECE UĞRAŞTI
YÜZLERCE KAHRAMAN
BÜTÜN GECE UĞRAŞTI
YÜZLERCE KAHRAMAN
BÜTÜN GECE UĞRAŞTI
YÜZLERCE KAHRAMAN
BÜTÜN GECE UĞRAŞTI

4 TL1 AĞUSTOS 2024 PERŞEMBE



SAYFA  02 SIYAH MAVI KIRMIZI SARI

1 Ağustos 2024 Perşembe2 ARAŞTIRMAEditör: Hakan Serbest Tasarım: Sedat Araz
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Yaşar Üniversitesi Sanat ve
Tasarım Fakültesi Müzik
Bölümü’nde kompozisyon eğitimi
alarak 2021 yılında mezun olan

Dilay

Doğanay,
Avusturya’ya giderek dünyanın en
bilinen ve seçkin müzik
okullarından birisi olan
Kunstuniversität Graz’da Master
öğrenimine başladı. Eylül ayında
buradaki eğitimini tamamlayacak
olan Doğanay, bir diğer seçkin ve
köklü müzik okulu Paris
Konservatuvarı’nda
(Conservatoire national Supérieur
de Musique et de Danse de Paris)
öğrenimine devam edecek.
Besteleri Avusturya, Almanya,
İsviçre, Fransa, Kolombiya, İtalya
ve Türkiye'deki sanatçılar
tarafından seslendirilen Doğanay,
Avusturya’da her iki yılda bir genç
bestecilere verilen ‘Ö1
Talentenbörse’ Bestecilik
Ödülü’nü kazandı. 10 finalist
arasından seçilerek bu ödüle layık
görülen Doğanay, ödül ve proje
kapsamında 2025 sezonu için yeni
bir eser besteleyecek.

DEPREM KONULU
Daha önce, 2022'de Riot

Ensemble tarafından prömiyeri
yapılan eseri Lost Burdens,

Ensemble Intercontemporain ve
Ensemble NEXT solistleri
tarafından Paris'te sahnelendi.
2023 yılında, Yeni Piyano Müziği
Günleri’nde İzleyici Ödülleri
Kompozisyon Yarışması’nın
kazananı oldu. Doğanay’ın
Viyana'da sergilenen bir
çalışması, Şubat 2023'te
Türkiye'de yaşanan depremin
yıkıcı etkilerini konu alıyor ve
Dandini Dandini Dasdana adlı
Türk ninnisinin kısmi kaydının
bir uyarlamasını içeriyor. Bu
eseri çağdaş klasik müzik
konusunda uzmanlaşmış,

Avusturyalı oda orkestrası
Klangforum Wien, Festwochen

Wien kapsamında seslendirdi.

KARİYER DESTEĞİ
Aldığı ödülün genç bestecilerin

kariyerini desteklediğini söyleyen
Dilay Doğanay, “Ö1
Ödülü Avusturya’da
her iki yılda bir genç
bestecilere verilen
çok önemli bir ödül.
Bu genç bestecinin
kariyerini
destekleyecek ve
görünürlüğünü de
artıracak bir fırsat.
Bu ödülü almaya
hak kazandığım için
çok mutlu ve
gururluyum çünkü
birbirinden oldukça
farklı estetiklere
sahip, her biri
oldukça yetenekli 10
finalist arasından seçilmek çok
gurur verici. Bu ödül ve proje
kapsamında 2025 sezonu için yeni
bir eser besteleyeceğim. Bu
eserin performansı güz
sezonunda Viyana ORF
Radiokulturhaus’ta yapılacak.
Eserin notası Doblinger edisyonu
tarafından yayınlanacak. Bu
aşamalara gelebilmemin en
büyük sebebi olan, bestecilik ve

yeni müzik dünyasıyla ilk
tanışıklıklarımda bana yol
gösteren, Yaşar Üniversitesi
Müzik Bölümü’ndeki canım
profesörlerim Mehmet Can Özer
ve Füsun Köksal’a her daim
sonsuz minnet duyacağımı da
eklemek isterim” dedi.

SEÇKİN MÜZİSYENLER
Yaşar Üniversitesi Müzik

Bölümü Öğretim Üyesi Doç. Dr.
Füsun Köksal İncirlioğlu, Dilay’ın
başarıları hakkındaki
düşüncelerini ifade ederek
şunları söyledi:

“Dilay, bizimle olduğu zaman
içinde, Yaşar Üniversitesi’ni Sesin
Yolculuğu, Wittener Tage Für
Neue Kammermusik gibi ulusal
ve uluslararası festivallerde
başarıyla temsil etti ve her zaman
gururlandığımız bir öğrencimiz

oldu. Şimdilerde ise müzikleri
Avusturya, Almanya, İsviçre ve
Türkiye’de Ensemble
Intercontemporain üyeleri,
Ensemble Next gibi günümüzün
en seçkin yeni müzik grupları ve
müzisyenleri tarafından icra
edilmeye devam ederken, Dilay
aldığı ödüllerle bizleri
gururlandırmaya devam ediyor.”
(Haber Merkezi)

Yaşar
Üniversitesi

Müzik Bölümü
mezunu Dilay

Doğanay, Avusturya’da
düzenlenen ‘Ö1

Talentenbörse’de
Bestecilik Ödülü

kazandı 

Dilay’a Avrupa’dan 
gurur veren ödül...

İhtişamlı Eyfel Kulesi ve 
7 bölümlü Louvre Müzesi

Yapımı sırasında sert tepkilere yol açan Eyfel Kulesi, bugün dünyanın en güzel mimari
yapılarından biri olarak kabul edilir. Parisliler onu Demir Bayan olarak adlandırır
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Özden Coşar: Ee biz
@benim_gozumlegezelim olarak
bi  Paris yapıp geleceğiz dedik,
soruların ardı arkası kesilmedi .
Tüm herkese yetecek cevap ve
macerayla geldik efendim!
Öncelikli olarak bir prenses
edasıyla değil harbi gezgin
edasıyla yollara çıktık, hemde iki
kız, tur felan olmadan tamamen
kendi rotamız kendi imkanlarımız
ve cesaretimizle...

Ee biraz kendimizi övmeden mi
anlatalım yani! Önce planlamadan
bahsedelim. Biz bir kaç
alternatiften biraz bizi yoranı
sevmişiz efendim. Önce İsviçre
yaptık orada biraz gezip
aktarmayla Paris'e geçtik. İlk gün

biraz yorulmuş olmanın oteli
bulup dinlenmenin tadını
çıkardığımız gibi gezgin olmanın
gereğini yerine getirip hemen
yollara düştük. Eyfel Kulesi ve
Louvre Müzesi hedefimizdi, bizde
metroyla ikisine de ulaştık. Eyfel
Kulesi zaten şehrin simgesi
insanlar günbatımını izlemek için
keyifle etrafındaydılar. Yapımı
sırasında kulenin Paris'teki
yankıları da ilginç olmuş, 3 bin işçi
26 ay boyunca 18 bin 38 adet
demir parçayı 2,5 milyon
perçinle bir araya getirdi.
Hiç ölüm vakası
yaşanmamış olması, o
günün şartlarında şaşırtıcı
bir durumdur. 

UTANÇ LEKESİ
Ancak kule, onu bir

utanç lekesi olarak gören
Paris halkının tepkisini de
çekmiştir. Bazı sanatçılar
devasa bir sokak
lambasına benzetirken, bir
fabrika bacası gibi Paris'in
görsel itibarını
zedeleyeceğini ileri
sürmüşlerdir. Böylelikle
devrin sanatçı ve
edebiyatçı çevresinde bir
kampanya başlatılmış, bu
kampanya süresince ünlü
sanatçıların imzaladığı bildiriler
dağıtılmıştır. Bugün ise Eyfel
Kulesi, dünyanın en güzel mimari
yapılarından biri olarak kabul
edilir. Parisliler onu Demir Bayan
olarak adlandırırlar. İlk başlarda
Eiffel, Kule'ye sadece 20 yıl için

müsaade almıştı. Dolayısıyla, 1909
yılında kulenin sökülmesi
gerekiyordu. Ancak kule, iletişim
için çok uygun yüksekliğe
ulaştığından ve yeni yüzyılda
Atlantik ötesi haberleşmeye
imkân tanıdığından, kalmasına
izin verildi. Bu bağlamda Eyfel
Kulesi radyo yayıncılığının
gelişmesinde önemli rol
oynamıştır. Bizse klasik turist
edasıyla en güzel fotoğraf
noktalarını keşfederek gün
batımının tadını çıkardık . 

LOUVRE MÜZESİ
İkinci durağımız Louvre Müzesi

oldu
O meşhur eserleriyle içinin

ihtaşamı dışının güzelligi ve
bir çok tartışmada adı
geçen, çalıntı eserlerle dolu
olduğu da söylenen Louvre
Müzesi.

7 BÖLÜM
Louvre Müzesi; yedi

bölümden meydana
gelmektedir. Her bölümün
başında yetkili ve sorumlu
kişiler vardır. Bunlar da
müze müdürüne bağlıdır.
Resim, heykel, doğu
sanatları, Mısır sanatları,
Yunan sanatları, sanat
eserleri, desen gibi dallara
ayrılan kısımlardan
meydana gelmektedir. Doğu
sanatları bölümünde;
heykel, Akat

uygarlıklarından eserler
mevcuttur. Mısır sanatları kısmı
ise Mısır'dan getirilen ve Kahire
Fransız Enstitüsü tarafından
yapılan araştırmalarda ortaya
çıkan, uygarlık örneklerinin
tanınması bakımından önemlidir.
Biz orada da birçok etkinliğe denk
geldik. Bir grup patenlilerin
gösterisi, bazı dans gösterileri
bizlere görsel şölen oldu. Bu sene
2024 olimpiyatlarının
olimpiyatların Paris'te olması

nedeniyle her yer oldukça
kalabalıktı ama biz yinede zafer
takı ve uluslararası satıcılardan
oluşan Paris pazarını da gezerek
hatıralarımıza yenilerini ekledik.
Yol bizi nereye götürür bilinmez
ama @benim_gozumlegezelim
Instagram sayfamizda ve
yazılarımızda sizi bekliyoruz!
(Özden Coşar)
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BÜYÜKŞEHİR’DE BIÇAK KEMİĞE DAYANDI
İzmir Büyükşehir Belediyesi’nde

yaklaşık iki aydır devam eden toplu iş
sözleşmesi sürecinde düğüm hala
çözülmedi. Tüm Bel-Sen ve
Büyükşehir Belediyesi arasında
çözülmeyen toplu iş sözleşmesiyle
ilgili olarak belediye çalışanları eylemlerine
devam ederek iş bırakma kararı aldı.
Büyükşehir Belediyesi’nin Kültürpark binası
önünde başlayan eyleme katılan Tüm Bel Sen
MYK Üyesi Zeynep Sarıkaya Altun, “Var olan
sözleşmelerin gerisine düşmeyeceğiz” dedi.
Eyleme katılan Kesk Şubeler Platformu Dönem
Sözcüsü Nihat Filiz, “Hayatımızı güvence altına
alacak toplu sözleşmeler yapmak istiyoruz.
Burada yaptığımız eylem çok değerli. Bugün
burada yaşanan tıkanma tüm ilçelerdeki

sözleşmeleri de tıkıyor. Bıçak artık
kemikte” ifadelerini kullandı.
Daha sonra Egemenlik Binasına
yürüyen belediye emekçileri
burada İzmir Büyükşehir Belediye
Başkanı Cemil Tugay ile görüşmek

istedi. Cemil Tugay’ın binada bulunmaması
üzerine Büyükşehir Belediyesi Özel Kalem
Müdürü Nermin Özgül ve Genel Sekreter Barış
Karcı ile görüşen sendika temsilcileri
görüşmenin ardından açıklamalarda bulundu.
Tüm Bel-Sen İzmir 1 nolu Şube Başkanı Cevdet
Keleş, “Emekçiler olarak biz belediye
yönetimini toplu sözleşme hukukunu
sağlamaya ve uymaya davet ediyoruz. Bize
randevu verilene kadar Cemil Tugay gelene
kadar burada eyleme devam edeceğiz” dedi. 

Evdeki kavgada 
vurulup öldü

Karşıyaka’da evinde çıkan kavga
sonucu tüfekle vurulan kişi hayatını
kaybetti. Alınan bilgiye göre, Goncalar
Mahallesi'ndeki 5 katlı apartmanın giriş
katında ikamet eden Osman Şahin (45) ile
evine gelen kişi ya da kişiler arasında
henüz belirlenemeyen nedenle tartışma
çıktı. Kavgaya dönüşen olayda Şahin, evde
kendisine ait ruhsatlı tüfekle vuruldu.
İhbar üzerine olay yerine sağlık ve polis
ekipleri Şahin'in yaşamını yitirdiğini
belirledi. Şahin'in cenazesi, Adli Tıp
Kurumu morguna kaldırıldı. Polis, olayın
ardından kaçan şüpheli ya da şüphelileri
yakalama çalışmalarını sürdürüyor. (AA)

Konak Altgeçidi
tadilata alındı

İzmir Büyükşehir Belediyesi, yüksek
araçların çarpması sonucu Konak
Altgeçidi’nin Balçova’dan Konak’a gidiş
istikametindeki üst döşemesinde hasar
gören kısımların tadilatını yapacak. Fen
İşleri Dairesi Başkanlığı ekipleri
tarafından trafiği aksatmamak için gece
yürütülecek çalışmalar önceki gece
00.00’da başladı. Çalışma 10 Ağustos’ta
sona erecek. Hafta içi 00.00 ile 06.00
saatleri arası, hafta sonu 02.00-06.00
saatleri arası altgeçit Balçova – Konak
istikametinde trafiğe kapalı olacak.
Alternatif güzergahlar üzerinden trafik
akışı sağlanacak. (Haber Merkezi) 

Genco Erkal’ı da
KAYBETTİK

Göçmenleri yine
bizimkiler kurtardı

Sahil Güvenlik Komutanlığı ekipleri,
saat 08.15 sıralarında Urla ilçesi
açıklarında can salı içerisinde bir grup
düzensiz göçmen olduğu bilgisi üzerine
harekete geçti. Bölgeye giden ekipler,
Yunanistan unsurlarınca Türk
karasularına geri itilen can salı içerisinde
bulunan 1’i çocuk 19 düzensiz göçmeni
kurtardı. Aynı gün saat 13.15 sıralarında,
ilçe açıklarında lastik bot içerisinde bir
grup düzensiz göçmen olduğu bilgisini
alan ekipler, hareketli lastik botu
durdurarak 9’u çocuk 27 düzensiz
göçmeni yakaladı. (DHA)
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Usta tiyatrocu ve sinema oyuncusu
Genco Erkal hayatını kaybetti. Bir süredir
kan kanseri ile mücadele eden Genco
Erkal, 86 yaşında yaşamını yitirdi. Genco
Erkal 28 Mart 1938'de İstanbul’da
dünyaya geldi. 1959 yılından itibaren
Türkiye'nin önemli özel tiyatro
topluluklarında oyuncu ve yönetmen
olarak çalışan Genco Erkal, 1969’da,
Dostlar Tiyatrosu'nu kurdu. 1965’te Rus
yazar Nikolay Gogol'un Bir Delinin Hatıra
Defteri adlı öyküsünü tiyatroya uyarlayıp
Türkiye'de Batılı anlamda metne dayalı
sahnelenen ilk tek kişilik oyun olarak
sahneledi. Erkal, tek kişilik oyunların
ustası olarak tanındı. (Haber Merkezi)

Genco
Erkal

MEMDUH GÜNEY

Yağcılar
Mahallesi’nde 
odun kömürü

imalathanesinden
sıçrayan

kıvılcımlarla
başlayan yangında

yüzlerce dönüm
yeşil örtü kül oldu

İzmir’in ilçeleri 42
dereceyi bulan hava
sıcaklığında yine orman
yangınlarıyla boğuşuyor.
Önceki akşam saatlerinde
üzücü haber Urla’dan geldi.
İnsan hatası turistik ilçede
ormanları alevlere teslim etti.
Saat 16.30 sıralarında Yağcılar
Mahallesi’nde mangal kömürü
imalatı yapan bir işletmeden
dikkatsizlik ve tedbirsizlik
nedeniyle sıçrayan kıvılcımlar
ormanı tutuşturdu. Bölgeye ilk
müdahaleyi Orman Genel
Müdürlüğüne ait 4 uçak, 12
helikopter, 36 arazöz, 10 su
ikmal aracı, 4 dozer ve 8 yer
ekibi yaptı. Çalışmalar gün
batıncaya kadar havadan 10
uçak ve 12 helikopter, karada
ise 84 araç, 2 TOMA, 4 dozer, 50
arazöz, 29 su tankeri ve diğer

araçlar ile 404 personelle
yürütüldü. Rüzgarın etkili
olduğu bölgedeki 11 ev tahliye
edildi. Papaz Koyu'na yakın
alandaki 7 karavan çekildi,
çadırda kalanlar Sahil Güvenlik
botlarıyla uzaklaştırıldı. Hava
kararırken, yangına müdahale
gece boyunca kara ekiplerinin
yanı sıra 2 gece görüşlü
helikopterle sürdü. Yangında
dumandan etkilenen iki Orman
Genel Müdürlüğü personelinin
de ambulansta ayakta tedavisi
yapıldı. Yangına neden olduğu
iddia edilen bölgede mangal
kömürü üretimi yapan işletme
sahibi İ.A. (33) savcılık
talimatıyla gözaltına alındı.

Urla’da gece boyunca süren
orman yangını tam
söndürülmüştü ki, bu kez
11.40 sıralarında Çeşmealtı
Mahallesi’ndeki ormanlardan
alevler yükseldi. Rüzgarın da
etkisiyle büyüyen yangına
Orman Bölge Müdürlüğüne
bağlı ekipler yönlendirildi.
Yangın kilometrelerce öteden

görülürken; 9 uçak, 9
helikopter olmak üzere
toplam 18 hava aracı, 30
arazöz, 10 su ikmal, 3 dozer ve
3 yer ekibi ile alevlere
müdahale edildi. Yangın
sebebiyle tedbir amaçlı,
içerisinde 120 konutun
bulunduğu iki site tahliye
edildi. (İHA)

İzmir Valisi Süleyman
Elban, bölgede
incelemelerde bulundu.
Daha sonra gazetecilere
açıklama yapan
Elban, önceki gün
kentte 5 yangın
çıktığını
belirtti.
Yağcılar
Mahallesi'nin
güneyinde,
saat 16.33
itibarıyla bir
mangal kömürü
üretim yerinden sıçrayan
kıvılcım nedeniyle yangının
başladığının tahmin
edildiğini kaydeden Elban,

şöyle konuştu: "Rüzgarın
da etkisiyle hızlıca yayıldı.
10 dakika içerisinde hava
ekiplerimizle, ardından da

karadan müdahalemiz
başladı. 

Sahil tarafta
Sahil
Güvenliğimiz
botlarıyla 15
vatandaşımızı

tahliye ettik. 29
karavanda ve 7

evde de 135
vatandaşımızın

hızlıca can güvenliği
açısından risk oluşmaması
amacıyla tahliyelerini
sağladık" dedi. 

Yangına 
neden olduğu 

iddia edilen 
1 kişi 

gözaltında

Çeşmealtı’nda
korku dolu
saatler

VALİ ELBAN YANGIN YERİNDE

Süleyman 
Elban

Süleyman 
Elban

Süleyman 
Elban

Süleyman 
Elban

Süleyman 
Elban
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“BİZO TALİMATI
uygulamayacağız”

Dervişoğlu’ndan 
suikaste kınama

İYİ Parti Genel Başkanı
Müsavat Dervişoğlu, İsrail'in
Hamas Siyasi Büro Başkanı İsmail
Heniyye suikastını kınadı.
Dervişoğlu, Heniyye'nin, İran'ın
başkenti Tahran'da suikasta
uğramasına ilişkin sosyal medya
hesabından açıklamada bulundu.
İsrail'in, Türkiye'nin komşusu
İran'ın toprak bütünlüğünü de ihlal
edecek şekilde Heniyye'ye yönelik
suikastını kınadığını belirten
Dervişoğlu, şunları kaydetti:
"Filistin halkının bölgemizin
ayrılmaz bir unsuru olmaya devam
edeceğini hatırlatır ve yaşanmakta
olan tırmanmanın yeni coğrafyalara
sıçramadan soğukkanlı bir
yaklaşımla yatışması için elden
gelen her imkanın
değerlendirilmesinin gerektiğine
inanıyoruz. Bu çağrımızın yakın ve
uzak coğrafyamızdaki tüm
siyasetçiler nezdinde yankı
bulmasını, söylem ve eylemlerine
yansımasını dileriz." (AA)

CHP Genel Başkanı Özgür
Özel, Hayvanları Koruma
Kanununda Değişiklik
Yapılmasına Dair Kanun'un
TBMM'de kabul edilmesine
ilişkin, "CHP yaşatmak için var.
Cumhuriyet Halk Partisi yaşam
hakkını savunuyor. İnsan haklarını
savunuyor. Doğa haklarını,
savunuyor. Hayvan haklarını
savunuyor" dedi. Partisinin
Eskişehir İl Başkanlığını
ziyaretinin ardından bina önünde
kendisini bekleyen vatandaşlara
hitap eden Özel, yerel seçimlerde
CHP'nin oylarını artırdığını, birçok
belediyeyi kazandığını anımsattı.
Belediyelerin Sosyal Güvenlik
Kurumuna (SGK) olan borçlarının
tahsiliyle ilgili tartışmalara değinen
Özel, "Bütün belediyelere
SGK'dan yazı yolladılar.
Mersin'den başladı dün Ankara'da
Çankaya Belediye Başkanımız
söyledi, birçok belediye
başkanımız... Teker teker herkese
icra kağıdı geliyor. 'Efendim SGK

borçlarını faiziyle ödeyin.'
Kardeşim biz bu belediyelerin çok
önemli bir kısmını sizden
devraldık. Bu sefer devralmadıysak
geçen sefer devraldık. Ankara'nın
borcunu şişiren Melih Gökçek.
Adam hayatında 1 lira SGK
ödememiş ki bir vergi ödememiş ki

geçen sefer almışız faiziyle
katlanmış katlanmış buralara
gelmiş" ifadelerini kullandı.
Hayvanları Koruma Kanununda
Değişiklik Yapılmasına Dair
Kanun'un TBMM'de kabul
edilmesine de değinen Özel,
şunları kaydetti: "Dün bütün

belediye başkanlarımız teker teker
açıkladı. Biz çaresiz kalsak da
parasız kalsak da tüm
imkansızlıklar olsa da bu gizli
talimatı üstü örtülü 'katliam
yasası'ndaki talimatı
uygulamayacağız. Bir tane cana
kıymayacağız. CHP yaşatmak için
var. 

Cumhuriyet Halk Partisi yaşam
hakkını savunuyor. İnsan haklarını
savunuyor. Doğa haklarını,
savunuyor. Hayvan haklarını
savunuyor. Birileri öldürme
talimatı verebilir. Onların
talimatına uyup da kimse böyle bir
katliama kalkışmasın. 411
belediyemizle bulunduğumuz
yerde duruyoruz. Gücümüz
yettiğince toplarız. Gücümüz
yettiğince barınak yaparız.
Gücümüz yettiğince kısırlaştırırız.
Gücümüz yettiğince
sahiplendiririz. Gücümüz
yetmiyorsa bilin ki sorumlusu bu
iktidardır. Bunu da bu millete
anlatırız." (AA)

İzmir Büyükşehir Belediye
Başkanı Dr. Cemil Tugay,
ilçelerin sorunlarını yerinde
belirlemek ve çözümleri hızlı bir
şekilde hayata geçirmek için
başlattığı koordinasyon
toplantılarına Gaziemir ile
devam etti. Gaziemir Belediye
Başkanı Ünal Işık'ın ev
sahipliğinde düzenlenen
toplantıya, İzmir Büyükşehir
Belediyesi ve Gaziemir
Belediyesi bürokratları da
katıldı. Ulaşımdan altyapıya,
ilaçlamadan yol çalışmalarına
kadar pek çok başlıkta hizmet ve
projelerin ele alındığı toplantıda
konuşan İzmir Büyükşehir
Belediye Başkanı Dr. Cemil
Tugay, gelecek dönemin yol
haritasını büyük oranda
şekillendirdiklerini aktardı.

Başkan Tugay, Gaziemir
Belediyesi’nin hayata geçireceği
projelerin hepsinin çok değerli
olduğunu belirterek, “Yol ve
meydan projelerini hızlı bir
şekilde çalışalım. Programımız
belli. Yapılan çalışmaları daha
da ilerleteceğiz. İlaçlama ve
diğer alanlarda ortak veri
tabanını kullanarak, birlikte yol
alarak yaşanan sorunları
azaltacağız. Yine sosyal

yardımlar konusunda ortak
çalışmalar yapacağız.
Dijitalleşme yolunda önemli
adımlar atmayı planlıyoruz.
Gelecek günlerde yapay zeka ve
dijital uygulamaları daha yaygın
olarak kullanmayı hedefliyoruz.
Kentimizin gelişmesi, yeterince
hizmet alması için çalışıyoruz.
Amacımız İzmir'i planlı şekilde
kalkındırmak. Bunun için de
İzmir Büyükşehir Belediyesi
olarak gerekli tüm adımları
atıyoruz" dedi.

Başkan Tugay, toplantının

ardından ilçede hayata
geçirilmesi planlanan bazı
projeler için sahada
incelemelerde bulundu. CHP
Gaziemir İlçe Başkanlığı’nın
Atıfbey Mahallesi Sevgi
Yolu’nda düzenlediği aşure
etkinliğine katılan Başkan
Tugay, burada yurttaşlarla
sohbet ederek aşure dağıttı.
Başkan Tugay’a Gaziemir
Belediye Başkanı Ünal Işık ve
CHP Gaziemir İlçe Başkanı
Kasım Özkan da eşlik etti.
(Haber Merkezi)

CHP Genel Başkanı Özgür Özel, Hayvanları Koruma Kanununda Değişiklik Yapılmasına
Dair Kanun’u eleştirdi, “CHP yaşatmak için var. Hayvan haklarını savunuyor" dedi

“İzmir'i planlayıp 
kalkındıracağız”
İzmir Büyükşehir Belediye Başkanı Dr. Cemil Tugay, ilçelerde
düzenlediği koordinasyon toplantılarına Gaziemir ile devam etti 

Hamas, Siyasi Büro Başkanı İsmail
Heniyye'nin İran'ın başkenti
Tahran'da ikamet ettiği konuta İsrail
ordusunun düzenlediği hava
saldırısında şehit edildiğini doğruladı.
Açıklamada, Heniyye'nin yeni İran
Cumhurbaşkanı Mesud Pezeşkiyan'ın
görevi teslim törenine katılmak için
Tahran'da bulunduğu belirtildi.

Son kez bu törende fotoğraflanan
Heniyye'nin, İsrail ordusunun tören
sonrası Tahran'daki konutuna
düzenlenen hava saldırısında hayatını
kaybettiği aktarıldı. İsrail ordusu, 10
Nisan'da Ramazan Bayramı
dolayısıyla Gazze kentinin batısındaki
Eş-Şati Mülteci Kampı sakinleri ve

yakınlarıyla bayramlaşmaya giden
Hamas Siyasi Büro Başkanı İsmail
Heniyye'nin ailesinden birçok kişinin
bulunduğu aracı vurmuştu. Saldırıda
3 oğlu ve 4 torununu kaybeden
Heniyye, çocuklarının Gazze'yi terk
etmediğini, Kudüs'ün ve Mescid-i
Aksa'nın kurtuluşu yolunda
hayatlarını feda ettiğini söylemişti.
Heniyye, 6 Mayıs 2017'de Hamas Şura
Konseyi tarafından Halid Meşal'in
yerine Hamas'ın Siyasi Büro Başkanı
seçilmişti. Cumhurbaşkanı Recep
Tayyip Erdoğan, Hamas lideri İsmail
Haniye'nin bir suikast sonucu şehit
edilmesi dolayısıyla baş sağlığı
mesajı yayımladı: “Hamas Siyasi

Büro Başkanı İsmail Haniye’ye
yönelik Tahran’da gerçekleştirilen
kalleş suikastı şiddetle kınıyor ve
lanetliyorum. Bu suikast; Filistin
Davasını, Gazze’nin şanlı direnişini ve
Filistinli kardeşlerimizin haklı
mücadelesini akamete uğratmaya,
Filistinlilerin moralini bozmaya,
onları sindirmeye yönelik bir
alçaklıktır. 

Menfur saldırı sonucu şehit olan
kardeşim İsmail Heniye’ye Allah’tan
rahmet; ailesine sabır, Gazzeli ve
Filistinli kardeşlerimiz ile İslam
alemine başsağlığı diliyorum. Rabbim
cennetiyle, cemaliyle müşerref
eylesin." (Haber Merkezi)

İşte Heniyye’nin şehadeti öncesi son fotoğrafı!

Ekonomik
büyüme, 
üretim ve
ihracattan
geçer!
Pazartesi günü yayınlanan köşe yazımda
“Ülkelerin Kayıt Dışı Ekonomisini”
yazmıştım. bugün ise “Ekonomik büyüme,
üretim ve ihracattan geçer!” konuyu
yazdığımda çarelerini göstermek
zorundasınız… Ekonomik büyüme hızı bir
önceki döneme göre ülkenin toplam üretim
kapasitesinin GSYIH ile de refah seviyesinin
ne kadar da yükseldiğini gösterir. Bu refah
seviyelerini yükseltmek isteyen ülkeler
sanayilerini güçlendirmek yani üretimlerini
artırmak zorundadırlar. Genellikle hiçbir ülke
kendi kendine günümüzde yetecek durumda
değildir. Özellikle artık, teknolojik
gelişmelerin büyük önem taşıdığı küresel
ekonomilerde dünya çapında sermaye
hareketleri ve dış ticaret ile ülkeler arası
yakınlaşmalar ve bağımlılıklar söz konusu
olmaktadır… Ülkelerin birbirleri ile olan
ekonomik kanalları ihracat ve ithalat olarak
süregelir. Ülkelerin eksikleri olan mal ve
hizmet, üretim ihtiyaçlarını dışardan alırken
yine üretim fazlası mal ve hizmetlerini de diğer
dış ülkelere satarlar. Dış ülkelere yapılan
satışlardan kazanılan döviz girdileri ülkeler
için büyük önem taşımaktadır. Azgelişmiş ya
da gelişmekte olan ülkeler gelir seviyelerinden
dolayı sermayelerinin düşük olması sebebi ile
maalesef ithalatta büyük sıkıntılar yaşarken,
büyüme ve kalkınma süreçlerinde büyük
zararlar görmektedirler…

Bundan dolayı dış ticarette yani ihracat ve
ithalat yönünden ekonomik olarak cari açık da
vererek büyük zararlar yazabilirler. Ülkeler
uygulayacakları politikaları sürekli olarak
gözden geçirerek günlük koşullara göre revize
etmelidirler…  Dış ticaret ve ekonomi
arasındaki büyümeye paralel olarak ihracata
bağlı olarak büyümeye yönelik çalışmalar
yapılırken diğer taraftan da ithalatın da
kontrollü yapılarak ihracat ile beraber
yönlendirilmesi gerekmektedir. İhracat
ülkelerin kalkınmasında ve ekonomik
büyümelerine katkıda bulunan en önemli
unsurdur… Kısacası ihracatın artmasının
ekonomiye olan katkısı ile üretim maliyetlerini
azaltırken bunun yanında yeni teknolojik
yatırımlar ile verimliliğin artmasına da neden
olmaktadır… Ar-GE faaliyetleri, teknoloji
gelişmeler, sermayedeki artışlar ve bilgi
birikimlerinin artışı ile oluşan faktörler
ekonomik büyümeye etki ederken, dış
ticaretin de desteği ekonomik büyümeye
olumlu olarak etki etmektedir. İhracat ve
ekonomik büyüme arasındaki bağlantı her iki
yönden de birbirini etkiler mi? diye uzun süre
yapılan bazı araştırmalar da vardır…

İhracata yönelik büyüme ülkelerde
ekonomik büyümeleri olumlu etkilerken,
verimlilik artışı, kaynakların etkin kullanılarak
dağılması, teknolojik gelişmeler, sermaye ve
istihdamdaki artışlar ile pozitif yönde etki
etmektedir. Dünyadaki uluslararası
piyasalarda rekabet gücü çok önemlidir. Eğer
dış ticarette yatırımda mal alımlarında ithalat
yapılarak büyük ölçüde dışa bağımlı olunursa,
yatırım malı fiyatının artması kaçınılmaz olur.
İhracata dayalı büyüme politikaları ile
ekonomik büyüme sağlanabilmesi için ihracat
artışlarının sürdürülebilir olması,
yatırımlardaki artışlar ile imalat sanayinin
yüksek katma değer yaratan sektörlerine
yönelmesi kaçınılmazdır  Bir ülkenin orta ve
uzun vadeli büyüme performansında arz yönlü
unsurları yani üretim faktörleri önemlidir.
Üretim faktörlerindeki miktarlardaki değişim
orta ve uzun vadedeki büyümede belirleyici
olmaktadır. Ülkelerde mal ve hizmet
fiyatlarının hızla artması, ülkelerin paralarının
diğer ülke para birimleri karşısında değer
kaybetmesine, faizlerin yükselmesine, işsizlik
oranının yükselmesine ve ekonomik
faaliyetlerin daralmasına neden olmaktadır…

Tüm bu üretim faktörlerinin taleplere
bağlı olarak yapılması talepleri
karşılamasından sonra ise ihracatla
desteklenerek sürdürülebilir ekonomik
büyüme için, ülkeye gelir getirici kaynak
yaratarak ekonomik kalkınmaya destek
olunması gerekmektedir…

DABAKAN

PİRİNCİNTAŞLARI
VAHAPvdabakan@gmail.com
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Hedef dirençli ve 
güvenli bir kent 

Kızılay Karşıyaka’dan
bin kişiye aşure ikramı 
Karşıyaka Kaymakamlığı ve Türk Kızılay

Karşıyaka Şubesi tarafından Vapur
İskelesinde düzenlenen programda
Hilal amblemli aşure kazanından
vatandaşlara aşure dağıtıldı.
Programa Karşıyaka Kaymakamı
Özkan Demir, Türk Kızılay Karşıyaka
Şube Başkanı Kamil Karadeniz, İlçe
Emniyet Müdürü Ercan Kaçanoğlu, İlçe
Nüfus Müdürü Ertuğrul Öcek,
Karşıyaka Muhtarlar Derneği Başkanı
Coşkun Zenginer, muhtarlar, AK Parti
Karşıyaka İlçe Başkanı Selahattin
Köse, MHP Belediye Meclis Üyesi
Özgür Solmaz, Karadenizliler Derneği
Başkanı Yaşar Canferoğlu, KARİŞKAD
Başkanı Nil Güneri, KAMİAD Başkanı
Ahmet Akyüz, ve resmi kurum
yöneticileri katıldı. Karşıyaka
Kaymakamı Özkan Demir vatandaşlara
aşure dağıttı. Türk Kızılay Karşıyaka
Şubesi Başkanı Kamil Karadeniz,
paylaşmanın, Muharrem Ayı nedeniyle
dayanışmanın ve bereketin simgesi
olan aşure dağıtım programı
düzenlediklerini belirterek şunları
söyledi: “Muharrem ayı nedeniyle her
yıl düzenlediğimiz aşure etkinliğimizi
düzenledik. Bin kişilik aşure
dağıtımımız oldu. Etkinliğimize teşrif
eden başta Kaymakamımız Sayın
Özkan Demir’e, kurum
yöneticilerimize ve dostlarımıza
teşekkür ederiz.” (Haber Merkezi)

30 Ekim 2020 Ege Denizi Depreminin
Ardından İzmir’i Yeniden Okumak:
İzmir Kentsel Hareketlilik, Afet
Yönetimi ve Gelecek Öngörüleri
Çalıştayı'nda konuşan Konak Belediye
Başkanı Nilüfer Çınarlı Mutlu, “2020
depremi yapı stokunun kırılganlığını,
depreme dayanıksızlığını, aslında
bütün afetlere karşı kırılgan ve
dayanıksız olduğumuzu bir kere daha
gözler önüne serdi. Önümüzdeki beş
yılda biz Konak’ı bu bilgiyle yeniden
nasıl planlarız, nasıl ele alabiliriz
bunun için yola çıktık. Kamu yararını
önceleyen, akıldan, bilimden yana bir
mekansal ve kamusal politikalarla
Konak tekrar dönüşmeli diye
düşünüyorum” dedi. Gültepe,
Gürçeşme, Beştepeler bölgelerinde
süren kentsel dönüşüm çalışmalarıyla
birlikte diğer bölgelerde de planlama
çalışmalarının devam ettiğini söyleyen
Başkan Mutlu, “Bu beş yılda, dirençli
ve güvenli bir kent belediyeciliğini
hedefledik. Öncelikle mevcut yapı
stokunu güvenli hale getirmeyi,
deprem başta olmak üzere sel, fırtına,
yangın gibi doğal afetlere karşı bir
dirençlilik kazandıracağız” ifadelerini
kullandı. (Haber Merkezi)

Vatandaşların kimi gece, kimi gündüz, bazıları
planlı bazıları acil olarak devlet hastanelerine gidiyor.
Terliğinden tostuna, birçok ürünü hastane
kantinlerinden alan yurttaşlar yüksek fiyatlardan
şikayetçi. Alım gücü düşük vatandaşların tepkiyle
karşıladığı fiyatlar için hastane kantini esnafı, daha
düşük fiyatlar için çözümün kendilerinde değil
iktidarda olduğunu dile getiriyor. Yurttaşla hastane
arasında kalmaktan yorulduklarını vurgulayan
kantinciler, sorunlarına çözüm bulunması için Sağlık
Bakanı Prof. Dr. Kemal Memişoğlu’dan
randevu talep ediyor. 

Yaklaşık yarım asırdır aynı işi yaptığını
belirten Tepecik Eğitim ve Araştırma
Hastanesi kantincisi Mukadder Araç,
“Hastane kantincisi olmak veya
hastane kantininde çalışmak diğer
mesleklerle karşılaştırılamaz. Hasta
psikolojisiyle kuruma gelen
vatandaşlarımız zaten dertli. Derdine
derman arama sürecinde temel ihtiyaçlarını
kantinden karşılamaya geliyor. Biz kendi
dertlerimizi bir tarafa bırakıp onların taleplerini
karşılamaya çalışıyoruz. Tamamını karşılasak bile
zaman zaman hastalığın verdiği atmosferle tepkiyle
karşılaşabiliyoruz. Yılların verdiği mesleki deneyimle
anlayışla karşılıyor tebessümümüzden taviz vermiyoruz.
Hastane kantin ihaleleri kısa zaman aralıklarıyla
yapıldığı için işimizi kaybetme tedirginliği yaşıyoruz.
Tecrübeli kantinci ve kantin çalışanlarının
sürdürülebilir hizmet vermeleri açısından kiralama
süresinin arttırılmasını arzu ediyoruz” dedi. 

HİJYENİK GIDA DENETİMİ
On beş yıldır aynı sektörde işletmeci olan Çiğli

Eğitim ve Araştırma Hastanesi kantincisi Mehmet
Görgün ise, “Yurttaş sağlık sorununa çare bulmak için
yayan yepildek hastaneye geliyor. İnsani birçok ihtiyacı
oluyor. Zaman zaman vatandaşın parası çıkışmasa dahi
onların talebini karşılıyoruz. Bizim görev alanımıza
hijyenik gıda şartlarına uymayan seyyarlardan giren
ürünler oluyor. Birisinin midesi bozulsa, gıda
zehirlenmesi geçirse ilk soracakları yer biz oluyoruz.
Kantinini yıllık 2 milyon 100 bin liraya kiraya vermesini
bilen hastane yönetiminin seyyarlara karşı önlem
almasını da bilmelidir” ifadelerini kullandı. 

ENFLASYON GÜNCELLEMESİ
Vatandaşa en hesaplı ürün vermek için kılı kırk

yardıklarını belirten Bornova Türkan Özilhan Devlet
Hastanesi kantincisi Serdar Görgün de, “Yüksek
enflasyon her vatandaşın derdi. Çarşıdaki pazardaki,
bakkaldaki marketteki zamma sessiz kalan vatandaş
hastane kantinine geldiğinde sesini yükseltiyor. Kırmızı
ışıktaki işportacıda 10 lira olan 0,5 LT’lik su bizde 13
lira. Küçük çay 15, dublesi 20 lira. 125 gram ekmeğe 40
gram dönerli 20 gram garnitürlü tostu 100 liraya
veriyorum. Et dürümü 100 liraya tavuk dürümü 90
liraya satıyorum. Bizim kiramız yıllık 2 milyon lira. Her
yıl kiram senelik enflasyon oranında yükseliyor. Yüzde
65 oranında kiraya zam olursa, satışını yaptığımız gıda
ürünlerine piyasa şartlarına göre yüzde yüzün üzerinde

zam gelirse bizlerde mecburen fiyatlarımızda
güncelleme yapmak durumundayız” dedi.   

Kiralarına gelen ciddi oranlardaki zamların
mecburen ürünlere yansıtıldığını belirten Dr. Suat
Seren Göğüs Hastalıkları ve Cerrahisi Eğitim
Araştırma Hastanesi kantincisi Eşref Cam da, “Bu yılki
senelik kiram 3 milyon 600 bin lira. Yüzde 65 zamla 6
milyon lira yıllık kirası olan kantinci var. Bizler 365 gün
7/24 çalışan işletmeler değiliz. Aynı hastanenin
poliklinik kantinini ayrı ihaleye çıkıyorlar. Acil

kantinini ayrı ihaleye çıkıyorlar. Aynı kurum almış olsa
sürümden kazanır. Vatandaş da esnaf da kazanır.
Hazine ve Maliye Bakanı Mehmet Şimşek görevi
devraldığında TÜİK verilerine göre enflasyon yüzde
39,59’du, ‘düşecek düşecek’ dedi yüzde 75’i geçti.
Bakan Şimşek enflasyon hedefini tutturabilirse yıllık
kiralamaya yüzde 40 oranında zam gelecek.
Tutturamazsa Allah kerim yüzde 70’lere kadar ucu
açık olacak. Enflasyonu önlemek istiyorlarsa bizim kira
fiyatlarımıza da vicdani bir oran getirsinler. Her
yükselen kirayı karşılamak için vatandaşa yükleniyoruz.
Dar gelirlinin daha fazla yüklenecek hali kalmadı” diye
konuştu. 

Fiziken açık fiilen kapalı olan hastane kantinlerinde
esnafın can çekiştiğini belirten Bozyaka Eğitim ve
Araştırma Hastanesi kantincisi Barış Erdoğan ise,
“Şehir hastanesinin açılması nedeniyle bazı devlet

hastaneleri fiziken açık ama fiilen kapalı. Orada
kantinci olan esnaf büyük mağduriyet yaşıyor.
Müşterisi kalmamış ama kendisinden kira isteniyor.
‘Kapattım, kapatıyorum’ diyene ‘kapatamazsın
sözleşmen var’ deniyor. Bozyaka’daki hastanenin
akıbeti belli değil. Birkaç aylığına astronomik
fiyatlardan kiraya verilmeye çalışılıyor. Bürokratlara
derdimizi biz mi anlatamıyoruz onlar mı anlamak
istemiyor anlaşılır gibi değil” şeklinde konuştu. 

Sağlık sisteminin önemli bir bileşeni olarak daha
hesaplı fiyatlara daha yüksek
kalitede hizmet vermek
istediklerini belirten İzmir
Büfeciler ve Kantinciler
Odası Başkanı Selahattin
Arslan, “Son yıllarda ciddi
anlamda enflasyon yükseldi.
İğneden ipliğe her şeye zam
geldi. Dar gelirlinin alım
gücü eridi. Bizler amatör
ruhla hastane kantinlerinde
hizmet veren esnafız.

Vatandaşın yüksek fiyat tepkisine karşın yaptığımız bir
araştırma yaptık. Muhteşem deniz manzarası, yemyeşil
ambiyansı, sıcacık ortamıyla büyükşehir belediyesinin
uyguladığı İzmir'in simge mekanı Yasemin Cafe
fiyatlarından yaklaşık olarak yüzde 30 oranında daha
düşük fiyatla satış yapıyoruz. Daha hesaplı fiyatlardan
hasta ve hasta yakınlarına hizmet vermek istiyoruz.
Ama gözü döner sermayeden başka bir şey görmeyen
hastane bürokratlarına maalesef bir şey anlatamıyoruz.
Kantincilerimizin de hizmet verdiğimiz vatandaşımızın
da derdi her geçen gün derinleşiyor. AK Parti İzmir
milletvekilleri, il başkanı bize yardımcı olsun. Ne olur
Sağlık Bakanı Prof. Dr. Kemal Memişoğlu ile bir araya
gelip esnafın derdini bir anlatalım. Cumhurbaşkanı
Recep Tayyip Erdoğan hastane kantinlerinin içler acısı
halini bir bilse bürokratlarına bir dakika bile
beklemeden talimat verir” dedi. 

Bergama, dünyanın en görkemli
yerleşim yerlerinden. Dünyada bu
kadar zenginliği bir arada barındıran

çok az sayıda yer var.
İzmir’e 100 km uzaklıktaki Bergama,

antik çağlardan itibaren önemli bir yerleşim
merkezi özelliğini taşıyan, farklı
medeniyetlere ev sahipliği yapan ve bu
medeniyetlerin izlerini günümüze kadar
taşımayı başaran bir cazibe merkezi.

Yüksek potansiyeline rağmen on yıllardır

turizmde hak ettiği noktaya
ulaşamayan Bergama, dünyada
tanındığı kadar Türkiye’de
tanınmıyor maalesef.

Bergama, MÖ 3. yüzyılda
kurulan Pergamon Krallığı'nın

başkentiydi. Bu dönemde şehir, kültür,
sanat ve bilim alanında önemli gelişmeler
göstermiş, dünyanın en büyük
kütüphanelerinden birine ev sahipliği
yaparak dünyaca tanınan bir yerleşim yeri
olarak isminden söz ettiren bir çekim
noktasıydı. 

Pergamon'un tiyatrosu, tapınakları ve
agora gibi yapıları, antik dünyanın en önemli
eserleri arasında yer alıyor. Hem Roma
döneminde de önemli bir merkez olan
Bergama, daha sonra Bizans
İmparatorluğu'nun egemenliğine girerek
insanlığın kesintisiz olarak yaşadığı, ürettiği,
bir yer olarak önemli ilklere ev sahipliği
yapmış.

Bergama, Orta Çağ'da ise Türklerin
Anadolu'ya gelişleriyle birlikte Bergama,
Selçuklu ve Osmanlı dönemlerinde önemini
korumayı başardı.

Günümüzde Bergama, tarihi ve kültürel
mirasını korumak ve gelecek nesillere
aktarmak için çaba gösterse de bu çabaların
farklı kurum ve kuruluşlar tarafından
sistemli bir şekilde yürütülememesi ortak
amaçların geniş kitlelere duyurulmasını
engelliyor.

UNESCO FIRSATI
Bergama Çok Katmanlı Kültürel Peyzaj

Alanı UNESCO Dünya Miras Listesine 2014
yılında dahil edildikten sonra Bergama’nın
uluslararası arenadaki tanınırlığı da arttı.
Hatta UNESCO rotalarını takip eden
kitlelerin artan ilgisi ile Bergama’da kısmi

hareketlilik yaşanmaya başladı.
Bergama'nın tarihi dokusu, modern

yaşamla uyumlu bir şekilde korunarak
gelecek nesillere aktarılırken Kale
Mahallesi, Atmaca Mahallesi gibi
Bergama’da yerel dokuyu
hissedebileceğiniz durakların hala ayakta
olması o kadar önemli ki.

Birçok ilçe ve kent merkezinde bu kadar
tarihi yapıyı bir arada görmek mümkün bile
değil.

Bergama, tarihi ve kültürel zenginlikleri
kadar, yöresel lezzetleriyle de meşhur bir
şehir. Antik çağlardan günümüze kadar
gelen zengin mutfak kültürü, Bergama'ya
özgü tatları ortaya çıkarmış durumda.

Bergama köftesi, Bergama tulum
peyniri, Kozak çam fıstığı, çığırtma,
karanfilli leblebi, koruk suyu, nohutlu börek
derken gastronomi alanında her biri yıldız
olabilecek bu ürünler Bergama’nın tek
başına gastronomi merkezi olmasını da
sağlayacak güçte.

İzmir’in sıklıkla isminden söz edilmeyen
bu turizm cennetinin daha çok anlatılması,
bir destinasyon olarak markalaşması şart. 

Hastanelerdeki kantin fiyatları da yüksek enflasyondan nasibini aldı. Hasta ve
hasta yakınlarının fahiş fiyat tepkisine cevap veren kantinciler topu iktidara atıyor

Hastane kantin işletmecileri 
iki arada bir derede kaldı…

TOKMAKOĞLU 

Bergama
geleceği
arıyor

A.BUĞRA 

ANLIK BİRİKİMLERİN TOPLAMI 
bugra@kesfetsek.com

İzmir Gazeteciler Cemiyeti, kuruluşunun
78’inci ve 9 Eylül Gazetesi’nin 12’inci yılını
Ahmed Adnan Saygun Sanat Merkezi’nde tören
ile kutladı. İGC’nin gurur gecesinde, Türkiye’nin
en prestijli yarışmalarından Şehit Gazeteci
Hasan Tahsin Gazetecilik ve Gazetecilik Teşvik
Yarışması’nın ödülleri de sahiplerini buldu.
İzmir basınının Türkiye’nin aydınlanma ve
demokrasi mücadelesinde öncü olduğunu ifade
eden İzmir Gazeteciler Cemiyeti Başkanı Dilek
Gappi, “Ağır sıkıntılara maruz kalsak da kimi
zaman ağır bedeller ödesek de vazgeçmiyoruz.

78 yıldır dimdik ayaktaysak; emek verenler,
bağımsızlık yolundan dönmeyenler sayesindedir.
78 yıldır ayaktaysak, Cemiyetimize başkanlık
yapmış birbirinden değerli isimler, yönetim
kurullarında görev alan değerlerimiz ve
‘Cemiyet’ deyince gözleri parlayan üyelerimiz
sayesindedir. Cemiyetimize emek veren tüm
meslektaşlarımızı saygı, sevgiyle anıyorum” dedi.
İzmir Büyükşehir Belediyesi Başkanvekili Altan
İnanç, “İzmir hem milli mücadelede önder hem
de basını ile karanlığın aydınlatılmasında
örnektir” diye konuştu. (Haber Merkezi)

ÖZELÖZEL
HABERHABER

NİHAT
AK

“İzmir basını demokrasi mücadelesinde öncü”
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Kıyı Ege Belediyeler Birliği
Temmuz Ayı Encümen Toplantısı,
Efes Selçuk Belediyesi ev
sahipliğinde Selçuk Efes Kent
Belleğinde yapıldı. Toplantıda,
birlik üyesi belediyeleri ilgilendiren
önemli gündem maddeleri masaya
yatırıldı. Toplantıya katılan
belediye başkanları, geçtiğimiz
günlerde Efes Selçuk’ta meydana
gelen orman yangınının ardından
hem olası yangınlarda birlik
üyelerinin birbirine destek olma
yollarını hem de yaşanan
ekonomik krizden etkilenen
belediyelerin çalışmalarını ele aldı.
Toplantıda, belediyelerin
ekonomik krizden nasıl etkilendiği
ve yaşanan ekonomik krizi
hafifletmek için hangi adımların
atılabileceği üzerine geniş kapsamlı
bir tartışma yürütüldü. Belediye
başkanları ayrıca, kaynaklarını
verimli şekilde kullanma stratejileri
ve iş birliği projeleri üzerine
değerlendirmelerde bulundular.
Kıyı Ege Belediyeler Birliği
Başkanı olan Muğla Büyükşehir
Belediye Başkanı Ahmet Aras
belediyelerin karşı karşıya olduğu
ekonomik zorluklara dikkat
çekerek; “Son dönemde gelirler ve
belediye giderleri arasında ciddi
farklar oluştu. Buna bir çözüm
bulunması gerekiyor. Bir yandan
vatandaşımız hizmet bekliyor. Yine
bölgemizdeki kuraklık, orman

yangınları, toplumsal cinsiyet
eşitliği ve hizmet içi eğitimler
hakkında konuştuk. Bizi bugün
Efes Selçuk’ta ağırlayan
birliğimizin başkanvekili Filiz
Ceritoğlu Sengel’e çok teşekkür
ediyoruz” dedi. 

PROBLEMLERİMİZ ORTAK
Ev sahibi  Efes Selçuk Belediye

Başkanı Filiz Ceritoğlu Sengel;
“Belediyelerin problemleri ortak
ve belediyeler bire bir halka temas
eden, halkın sorunlarını çözen
kurumlardır. O anlamda
belediyelere karşı yapılmış olan her
şey halka karşı yapılmıştır. Bu
anlamda başta Muğla Büyükşehir
Belediye Başkanımız Ahmet
Aras’ın ve encümen azalarının
hepsine yangın esnasında ve
sonrasında bize destek olmak için
Efes Selçuk’ta bulunmalarından
dolayı teşekkür ediyorum.” dedi. 

KRİZ BELEDİYECİLİĞİ 
Toplantının gündem

maddelerinden biri olan orman
yangınları ve afetler konusunda
belediyelerin dayanışma ile adım
atmasının önemine değinen
Başkan Filiz Ceritoğlu Sengel, kriz
belediyeciliği kavramına dikkat
çekti. Orman yangınları ve
afetlerin aynı anda birçok kenti
etkileyebildiğini belirten Başkan
Sengel; “Belediyeler olarak biz

aslında bir sürü kriz ile karşı
karşıya kaldık. 

Doğal afetlerin yanı sıra
ekonomik kriz ile karşı karşıya
kaldık, sosyal krizlerle, iklim
kriziyle ve depremle karşı karşıya
kaldık. Kriz belediyeciliğinin
önemini kavradık. Anlaşılan o ki,
kriz belediyeciliği bundan sonra
daha çok önem kazanacak. O
yüzden dayanıklı ve kendi kendine
yetebilen kentler ve belediyelerin
birbirine yetebilmesi önem
kazanıyor. 

Bu anlamda hepimizin coğrafi
koşullarının farklı olması nedeniyle
uzmanlardan destek almamız da
çok faydalı olur diye
düşünüyorum” diye konuştu. 

Kıyı Ege Belediyeler Birliği
Başkanı Muğla Büyükşehir
Belediye Başkanı Ahmet Aras
başkanlığında gerçekleşen
toplantıya, birliğin birinci başkan
vekili Efes Selçuk Belediye
Başkanı Filiz Ceritoğlu Sengel,
Çeşme Belediye Başkanı Lal
Denizli, Narlıdere Belediye
Başkanı Erman Uzun, Kuşadası
Belediye Başkanı Ömer Günel,
Ayvalık Belediye Başkanı Mesut
Ergin, Tire Belediye Başkanı
Hayati Okuroğlu, Dikili Belediye
Başkanı Adil Kırgöz, Karaburun
Belediye Başkanı İlkay Girgin
Erdoğan ve encümen üyeleri
katıldı. (Haber Merkezi)

Buca Belediye
Başkanı Görkem
Duman, sokaklara
çıkarak hemşerilerinin
dertlerini dinliyor, nabız
yokluyor. Başkan
Duman, “Ortak aklın
gücüne inanıyorum. Bu
şekilde Buca’ya daha iyi
hizmet vereceğimizin
bilincindeyim” dedi.
Mahalle ziyaretlerini
aksatmadan sürdüren Buca
Belediye Başkanı Görkem
Duman’ın bu ziyaretler
esnasındaki duraklarından biri
de kahvehaneler oluyor. Burada

vatandaşlarla yüz yüze sohbet
etme imkânı bulan Başkan
Duman, böylelikle sokağın
nabzını tutarak çalışmalarına
yön veriyor. Ortak aklın gücüne
inandıklarını belirten Başkan
Görkem Duman,

“Kahvehanelere gittiğim
zaman vatandaşlarımız
beni evlatları, kardeşleri
gibi karşılıyorlar. Hep
beraber bir masanın
etrafında oturup Buca
için yapacaklarımızı
konuşuyoruz. Çoğu
zaman bana öneri ile
geliyorlar. Konuşup
değerlendiriyoruz. Bu

şekilde Buca’ya daha iyi hizmet
vereceğimizin de bilincindeyim.
Bu anlamda mahalle, esnaf ve
kahvehane ziyaretlerimi
sürdürmeye devam edeceğim”
diye konuştu. (Haber Merkezi)
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Bornova Belediye Başkanı Ömer
Eşki, çocuklara yönelik cinsel
istismarla mücadelede
kararlılıklarını vurguladı. Hayatın
her alanında vatandaşlara hizmet
ederken, çocuklar söz konusu
olduğunda hassasiyetlerinin en
üst düzeye ulaştığını belirten Eşki,
“Dünya hızla değişiyor ve bu
değişim içerisinde insanlığın
ileriye gittiği konular artarken
gerilediği konular da artış
gösteriyor. 

Maalesef, çocuklara yönelik
cinsel istismar, insanlık olarak
gerilediğimiz konuların başında
yer alıyor” dedi. Başkan Eşki,
çocukların istismar ve
istismarcılardan uzak

tutulabilmesi için ebeveynlerin ve
eğitimcilerin bilgili, hassas ve
koruyucu olması gerektiğine
dikkat çekti. Yapılan araştırmalara
göre, her beş çocuktan birinin
cinsel şiddetin bir biçiminin
mağduru olduğunu ve vakaların
çok büyük çoğunluğunda failin
çocuğun tanıdığı ve güvendiği biri
olduğunu ifade etti. Başkan Eşki,
Türkiye’nin de üyesi olduğu
Avrupa Konseyi’nin 2007 yılında
onayladığı ve 2010 yılında Türkiye
tarafından kabul edilen Lanzarote
Sözleşmesi hakkında bilgi verdi.
Sözleşmenin, çocuklara yönelik
cinsel şiddetin önlenmesi için
çocuklara ve ailelerine bilgi
sağlayarak onları güçlendirecek

unsurları içeren bir kampanya
yürütülmesini öngördüğünü
belirtti. Ayrıca, Avrupa Konseyi’nin
BEŞTE BİR Kampanyası ile çocuğa
karşı cinsel şiddeti durdurmak
için önemli adımlar atıldığını
vurguladı. Bornova Belediyesi
olarak, Lanzarote Sözleşmesi’nin
yerel yönetimlere yüklediği
sorumlulukları kapsayan Avrupa
Konseyi Yerel ve Bölgesel
Yönetimler Kongresi tarafından
hazırlanan “Çocuğa Karşı Cinsel
Şiddetin Durdurulması için Yerel
ve Bölgesel Yönetimler
Anlaşması”na imza attıklarını
ifade eden Eşki, bu kapsamda
çalışmalarına başladıklarını
açıkladı. (Haber Merkezi)
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Aydın Büyükşehir yolları yeniliyor

Ömer 
Eşki

Görkem
Duman

Aydın Büyükşehir Belediyesi,
kente yeni yollar kazandırmak ve
mevcut yolları yenilemek için
çalışmalarını sürdürüyor. ASKİ ile
koordineli şekilde çalışmalarını
sürdüren Fen İşleri Dairesi
Başkanlığı ekipleri, altyapı ve kazı
çalışmalarının tamamlanmasının
ardından birçok mahalleye ulaşımı
sağlayan yolda asfalt serimi

çalışmalarına başladı. Bozdoğan
ilçesi Haydere Yolu’nda sıcak asfalt
serimi işlemi gerçekleştirildi. Aydın
Büyükşehir Belediye Başkanı
Özlem Çerçioğlu, ‘‘Hizmet odaklı
belediyecilik anlayışımız ile yol
yapım ve yenileme çalışmalarımıza
kentimiz genelinde eş zamanlı
olarak devam ediyoruz’’ dedi.
(İHA)

KERESTE MALZEMELERİ ALIMI İŞİ mal alımı 4734 sayılı Kamu İhale Kanununun 19
uncu maddesine göre açık ihale usulü ile ihale edilecek olup, teklifler sadece elektronik
ortamda EKAP üzerinden alınacaktır. İhaleye ilişkin ayrıntılı bilgiler aşağıda yer almaktadır:
İKN : 2024/996657
1-İdarenin
a) Adı : KARŞIYAKA BELEDİYESİ PARK VE BAHÇELER 

MÜDÜRLÜĞÜ
b) Adresi : LATİFE HANIM MAHALLESI ÇOSKUN SAHIN SOK. 

NO:129 35500 ÖRNEKKÖY KARŞIYAKA/İZMİR
c) Telefon ve faks numarası : 232 3637722 - 232 3674214
ç) İhale dokümanının 
görülebileceği ve e-imza 
kullanılarak indirilebileceği 
internet sayfası : https://ekap.kik.gov.tr/EKAP/
2-İhale konusu mal alımın
a) Adı : KERESTE MALZEMELERİ ALIMI İŞİ
b) Niteliği, türü ve miktarı : 25 M3 KERESTE, 5 M3 LAMBİRİ, 50 ADET OSB, 100 

TABAKA BEYAZ MDF, 50 ADET BEYAZ ARKALIK
Ayrıntılı bilgiye EKAP’ta yer alan ihale dokümanı içinde 
bulunan idari şartnameden ulaşılabilir.

c) Yapılacağı/teslim 
edileceği yer : KARŞIYAKA BELEDİYESİ ÖRNEKKÖY ŞANTİYESİ
ç) Süresi/teslim tarihi : Sözleşmenin imzalanmasını takip eden günden itibaren

işe başlanacaktır. En geç 30 takvim günü içinde 
malzemelerin teslimatı yapılacaktır.

d) İşe başlama tarihi : SÖZLEŞMENİN İMZALANMASINI TAKİP EDEN GÜNDEN 
İTİBAREN

3-İhalenin
a) İhale (son teklif verme) 
tarih ve saati : 09.08.2024 - 10:30
b) İhale komisyonunun 
toplantı yeri (e-tekliflerin 
açılacağı adres) : KARŞIYAKA BELEDİYESİ PARK VE BAHÇELER 

MÜDÜRLÜĞÜ TOPLANTI SALONU
4. İhaleye katılabilme şartları ve istenilen belgeler ile yeterlik değerlendirmesinde
uygulanacak kriterler:
4.1. İsteklilerin ihaleye katılabilmeleri için aşağıda sayılan belgeler ve yeterlik kriterleri ile
fiyat dışı unsurlara ilişkin bilgileri e-teklifleri kapsamında beyan etmeleri gerekmektedir.
4.1.2. Teklif vermeye yetkili olduğunu gösteren bilgiler;
4.1.2.1. Tüzel kişilerde; isteklilerin yönetimindeki görevliler ile ilgisine göre, ortaklar ve
ortaklık oranlarına (halka arz edilen hisseler hariç)/üyelerine/kurucularına ilişkin bilgiler
idarece EKAP’tan alınır.
4.1.3. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen teklif mektubu.
4.1.4. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen geçici teminat bilgileri.
4.1.5 İhale konusu alımın tamamı veya bir kısmı alt yüklenicilere yaptırılamaz.
4.2. Ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken
kriterler:
İdare tarafından ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin kriter belirtilmemiştir.
4.3. Mesleki ve teknik yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken
kriterler:
İdare tarafından mesleki ve teknik yeterliğe ilişkin kriter belirtilmemiştir.
5. Ekonomik açıdan en avantajlı teklif sadece fiyat esasına göre belirlenecektir.
6. İhaleye sadece yerli istekliler katılabilecektir.
7. İhale dokümanı EKAP üzerinden bedelsiz olarak görülebilir. Ancak, ihaleye teklif verecek
olanların, e-imza kullanarak EKAP üzerinden ihale dokümanını indirmeleri zorunludur.
8. Teklifler, EKAP üzerinden elektronik ortamda hazırlandıktan sonra, e-imza ile imzalanarak,
teklife ilişkin e-anahtar ile birlikte ihale tarih ve saatine kadar EKAP üzerinden gönderilecektir.
9. İstekliler tekliflerini, her bir iş kaleminin miktarı ile bu iş kalemleri için teklif edilen birim
fiyatların çarpımı sonucu bulunan toplam bedel üzerinden teklif birim fiyat şeklinde verilecektir.
İhale sonucunda, üzerine ihale yapılan istekli ile birim fiyat sözleşme imzalanacaktır.
10. Bu ihalede, kısmı teklif verilebilir.
11. İstekliler teklif ettikleri bedelin %3’ünden az olmamak üzere kendi belirleyecekleri
tutarda geçici teminat vereceklerdir.
12. Bu ihalede elektronik eksiltme yapılmayacaktır.
13. Verilen tekliflerin geçerlilik süresi, ihale tarihinden itibaren 60 (Altmış) takvim günüdür.
14. Konsorsiyum olarak ihaleye teklif verilemez.
15. Diğer hususlar:
Teklif fiyatı ihale komisyonu tarafından aşırı düşük olarak tespit edilen isteklilerden
Kanunun 38 inci maddesine göre açıklama istenecektir.

Resmi ilanlar:  www.ilan.gov.tr’de                                                         (Basın: 2070087)

KERESTE MALZEMELERİ ALIMI İŞİ
KARŞIYAKA BELEDİYESİ PARK VE BAHÇELER

MÜDÜRLÜĞÜ

“Belediyelere karşı yapılan
her şey halka yapılmıştır”
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KIYI EGE
BELEDİYELER

BİRLİĞİ ENCÜMENİ
SELÇUK’TA
TOPLANDI

Başkan Duman sokağın nabzını tutuyor
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İzmir Büyükşehir Belediye Başkanı Dr. Cemil Tugay,
İzmir’in tarihi semti Basmane’yi gezerek bölgedeki 

tarihi evleri, yürütülen restorasyon projelerini inceledi 
İzmir Büyükşehir Belediye

Başkanı Dr. Cemil Tugay, kentin
önemli tarihi aksları içinde
bulunan Basmane’de
incelemelerde bulundu. Basmane
girişinde bulunan Çorakkapı
Camii’nden hareket ederek Konak
–Kadifekale aksında İzmir
Büyükşehir Belediyesi tarafından
yapılan çalışmaları, Oteller
Sokağı’nı, eski İzmir evlerini,
tarihe ışık tutan yapıları, İzmir’de
doğup büyümüş ünlü isimlerin
evlerini gezen Başkan Tugay’a,
Basmane’nin tarihi üzerine çok
sayıda yazısı ve kitabı bulunan
araştırmacı-yazar Orhan Beşikçi
eşlik etti. Basmane’de yaşayan
yurttaşlar ve Tarihi Basmane
Hamamı bölgesindeki esnafla da
sohbet eden Başkan Tugay,
yürütecekleri çalışmalarla bölgeyi
ayağa kaldıracaklarını söyledi.
Yaklaşık 2.5 saat süren turda
Fettah Camii, Kumrulu Mescit,
Abdullah Efendi Camii, Bayraktar
Camii gibi eski yapılarla ilgili
Beşikçi’den bilgi alan Tugay, eski
İzmir evi olarak adlandırılan
büyük bahçeli bir evi de inceledi.
Basmane’deki tarihi çeşmelerin
onarılarak kentlilerin hizmetine

yeniden açılması hakkında Beşikçi
ile görüş alışverişinde bulunan
Başkan Tugay, İzmir Büyükşehir
Belediyesi tarafından restore
edilen Carfi Konağı’nı ve Sakin
Mekân Agora’yı da ziyaret ederek
bilgi aldı. Basmane’nin İzmir’in
kültür ve tarih hazinesi olduğunu
belirten İzmir Büyükşehir
Belediye Başkanı Dr. Cemil
Tugay, “Burada sahip çıkmamız
gereken bir hazine var. Bölgesel
restorasyonlar planlamamız

gerekiyor. Restorasyon ve yeniden
fonksiyon kazandırma konusunda
çalışacak güçlü bir ekip
oluşturmamız gerektiğini
düşünüyorum. Kentin kültürel ve
tarihi zenginliğini oluşturan eski
yapıların korunması, gelecek
kuşaklara aktarılması ve bu
bölgenin nitelikli bir yaşam alanı
haline getirilmesi için elimizdeki
kaynakları en verimli şekilde
kullanacağız. Sevgili Orhan
Beşikçi gibi büyüklerimizin,

kentimize sahip çıkan
insanlarımızın da katkısını
isteyeceğiz. Benim için her zaman
hatırlayacağım çok özel bir gün
oldu” diye konuştu. Araştırmacı-
yazar Orhan Beşikçi ise“Basmane;
Antik, Helenistik, Roma, Bizans,
Beylik Osmanlı ve Cumhuriyet
dönemi eserlerine ev sahipliği
yapan ve muazzam bir kültürel
birikimi olan semtimiz. Çok
önemli mahalleleri var,
Başkanımızla dolaştık.  Daha önce
başlatılmış, Basmane’ye can suyu
olacak projeler var. Bıçakçı Han,
Yıldız Sineması, Emniyet Oteli,
Carfi Konağı karşımıza çıktı.
Bunları en iyi şekilde
değerlendireceğiz. İyi bir
planlamayla Anafartalar
Caddesi’ni eski muhteşem
günlerine inşallah beraber
kavuşturacağız” dedi. 
(Haber Merkezi)

İzmir Büyükşehir Belediyesi,
sokak hayvanlarına yönelik eylem
planı hazırlıyor. ‘Sahipsiz Köpek
Popülasyonu Yönetimi İzmir
Eylem Planı’nın oluşturulması
aşamasında ilçe belediyelerinin
veteriner hekimleri ile paydaş
toplantıları düzenleniyor.
Sokakta yaşayan canların yanı
sıra, toplum sağlığını korumak
adına yapılacak çalışmaların
değerlendirildiği toplantıda
konuşan İzmir Büyükşehir
Belediyesi Genel Sekreter
Yardımcısı Prof. Dr. Pınar
Okyay, “Eğer biz bu mavi kürede
birlikte yaşayacaksak, bunu daha
iyi bir şekilde başta yaşam hakkı
olmak üzere birbirimizin tüm

haklarına saygı göstererek
yapmak zorundayız” dedi.
Büyükşehir Belediye Başkanı Dr.
Cemil Tugay ise, bu alanda
atılacak somut adımları “Bilinçli
ve duyarlı vatandaşlarımızla,
hayvan haklarına gönül vermiş
gönüllülerimizle birlikte
çalışmalarımız, her zaman olduğu
gibi bundan sonra da can
dostlarımızı yaşatmaktan yana
olacaktır. 

Bu konuda, temel değeri
‘yaşam hakkı’ olan ve ‘tek sağlık’
anlayışını benimseyen Eylem
Planı’nın hazırlıklarını
sürdürmekteyiz” sözleriyle
duyurmuştu. Başkan Tugay’ın bu
yöndeki kararının ardından

Sahipsiz Köpek Popülasyonu
Yönetimi İzmir Eylem Planı
hazırlıkları kapsamında ilk
koordinasyon toplantısı ilçe
belediyelerinin veteriner
hekimlerinin de katılımıyla
yapıldı. İzmir Büyükşehir
Belediyesi Genel Sekreter
Yardımcısı Prof. Dr. Pınar Okyay
moderatörlüğünde düzenlenen
toplantıda; İzmir Büyükşehir
Belediyesi Veteriner İşleri Halk
Sağlığı Dairesi Başkanı Gökhan
Özdemir, İzmir Büyükşehir
Belediye Meclisi Sokak
Hayvanlarını Koruma Komisyonu
Başkanı Hidayet Petin ile Başkan
Yardımcısı Selçuk Karakülçe de
yer aldı. (Haber Merkezi)

Bornova’yı çok 
rahatlatacak

Sokakta yaşayan canlar 
için eylem planı hazırlığı

İlçe genelinde yol yapım ve onarım
çalışmalarını sürdüren Bornova
Belediyesi, Karacoğlan
Mahallesi’nden Kazım Dirik
Mahallesi’ne geçişi kolaylaştırmak
için yeni bir yol açıyor. Bornova
Belediyesi Karacoğlan Mahallesi ile
Kazım Dirik Mahallesi’nde ticari
alanların ve okulların bulunduğu
bölgeye geçişi rahatlatmak amacıyla
çevre yolu viyadükleri altında kalan
6.200 sokaktaki alternatif araç yolunu
yapım çalışmalarına başladı. 250
metre uzunluğunda ve 6 metre
genişliğinde olacak bu yol
Karacaoğlan’dan Kazım Dirik’e doğru
tek yön olarak işleyecek. Köprünün
altı ışıklandırılacak ve dikine peyzaj
çalışması yapılarak yol daha güvenli
ve estetik hale getirilecek. Bornova
Belediye Başkanı Ömer Eşki, altyapı
çalışmalarına başlanan alanda
incelemelerde bulundu. Eşki, yeni
açılacak yol ile sadece bölgede
yaşanan trafik sıkışıklığını çözmekle
kalmayıp, köprü altında özellikle gece
saatlerinde yaşanan güvenlik
sorununu da ortadan kaldıracaklarını
belirtti. (Haber Merkezi)

İzmir Büyükşehir Belediyesi
Sağlık İşleri Dairesi Başkanlığı
Toplum Sağlığı ve Eğitim Şube
Müdürlüğü ile Park ve
Bahçeler Dairesi Başkanlığı’nın
ortaklaşa düzenlediği Sağlığı
Geliştiren Parklar projesi
kapsamındaki uygulamalardan
biri Narlıdere ilçesi Narlı
Mahallesi’nde bulunan Muhtar
Sefa Dönmez Parkı’nda
gerçekleştirildi. 7’den 70’e
İzmirlilerin katılım sağladığı
buluşmada beslenme,
ilkyardım ve ev kazalarından
korunma eğitimi verildi. Ayrıca
açık havada beden eğitimi

öğretmeni eşliğinde fiziksel
aktivite yapıldı. Proje hakkında
bilgi veren Sağlık İşleri Dairesi
Başkanlığı Toplum Sağlığı ve
Eğitim Şube Müdürü Banu
Erdal, “Şehrimizin tüm
parklarında hemşehrilerimize
ev kazalarından korunma,
ilkyardım, beslenme, fiziksel
aktivite gibi konularda destek
vermeyi ve koruyucu sağlık
hizmetleri kapsamında
yurttaşlarımızın tam bir iyilik
halinin sağlanmasını
hedefliyoruz. Buluşmamızda
özellikle ev kazalarına dikkat
çekiyoruz. İstatistiklere göre ev

kazalarının yaşanma oranı çok
yüksek. Bu konuda
bilgilendirmeler yaparak ev
kazalarını mümkün olduğunca
azaltmayı amaçlıyoruz. Dünya
Sağlık Örgütü, sağlığı tam bir
iyilik hali olarak tanımlıyor. Biz
de bu konuyu kapsamlı olarak
ele alarak pek çok konuda
bilgiler paylaşıyoruz” dedi.
Erdal, ücretsiz etkinlikleri
muhtarların talepleri üzerine
düzenlediklerini ve kentteki
tüm parklarda buluşma
gerçekleştirmeye çalıştıklarını
sözlerine ekledi. 
(Haber Merkezi)
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Azdan çok;
çoktan hiç

Yok kardeşim yok!
Vallahi, billahi yok!
Araştırdık, soruşturduk, hiç bir şey

yok.
Sütten ak.. Beyazdan pak hepsi.
Bizim memlekette hiç sorumlu olur

mu?
İşi kitabına uydurursan suçlu da

olmaz.
Komisyonlar, kurulur,
Soruşturmalar açılır,
Aylarca incelemeler yapılır.
Sonra topu biri ona atar. O da

ötekine.
Derken orta yerdeki top kaybolur
Dosya kapanır, herkes unutur.
Hayat kaldığı yerden aynı neşesiyle

sürüp gider.
Tren kazalarında öyle olmadı mı?
Depremlerde, Kızılay skandallarında
Daha tüm ülkenin takip ettiği onlarca

olayda.
Soruşturmalardan ne çıktı?
Duyup, bilen var mı?
Peki yasalaşan vergi paketini duydun

mu kardeşim?
Ya vergisini ödemeyen o dev

şirketleri, holdingleri.
Bi bak! Küçük dilini yutmazsan iyi.
Kimler yok ki:
-Devletten en çok ihale alan 20

şirketten 8’i
-Borsa’da 7 şirketi işlem gören,

İngiltere’de asırlık çikolata markasını
daha geçtiğimiz yıllarda alarak dünyaya
adını duyuran ünlü holding.

-Türkiye’nin dev cep telefonu
operatörlerinden 2’si (Zaten 3 tane var)

-Daha birkaç hafta önce İzmir’de
sokak ortasında açıkta kalan kablolar
nedeniyle 2 kişinin ölümüne neden
olmakla itham edilen elektrik dağıtım
şirketi.

-Ülkenin tek yetkili “araç muayene
istasyonu” işletmecisi

Daha kimler kimler... Aklın almaz.
“Az kazanandan az, çok kazanandan

çok vergi alınacak” diyen bakanımız,
“şimşek” hızıyla açıklama yapmış.

Yıllardır yazıyla da, rakamla da “sıfır”
vergi ödeyen Türkiye’nin onlarca dev
firması hakkında inceleme başlatılmış.

Vergi denetmenleri kaç senedir
neredeydi?

Neden bunlara ‘N’oluyor?’ demedi.
Yoksa vergiden mi kaçındı hepsi.
Aklıma bir şeyler geliyor ama
Neyse boş ver. Geç olsun güç olmasın.
Bakalım bu kez soruşturmalardan ne

sonuç çıkacak?
Milyar dolarlık cirolar yapan firmalara

bol sıfırlı faturalar mı kesilecek?
Yoksa yine top kaybolacak;  “Vallahi

yok ki” mi? denilecek
Gerçi bunlar seni, beni hiç

ilgilendirmez kardeşim?
Memursan, işçiysen, emekliysen

vergin eline geçmeden zaten kesilir.
Daha 3. ayda vergi dilimine girdiğin için
haziranda aldığın maaş, ocaktakinden
muhtemelen az olur? Hesap kitap
yaparsın, işin içinden uğraşsan da
çıkamazsın.

Esnafsan zaten yandın. Kira, faturalar,
maaşlar derken arada bir SGK primini
atlasan, muhtasarı unutsan faiziyle
alırlar senden. 

Ödeyemedin mi?
Kimse inceleme filan başlatmaz.
Şak! Hesaplarına elektronik haciz

gelir.
Vergi dairesi her şeyini bloke eder.
Yolda altındaki arabayı bile alır.
Dımdızlak kalırsın.
İstersen ödemede bi gör.
Eee… Vergi de adalet bu olsa gerek.
“Azdan çok... Çoktan hiç”

UĞUR

KIRMIZI DAKTİLO
KADİRmedyaup@gmail.com“Basmane sahip çıkmamız 

gereken bir hazine”

Orhan
Beşikçi 

Cemil
Tugay
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Evcil hayvanlar, yaşamımıza neşe
ve sevgi katan dostlarımızdır. Onların
sağlıklı ve mutlu bir yaşam sürmesini
sağlamak ise sorumluluk gerektirir.
Ancak ne yazık ki, bazı durumlarda
doğru olmayan bilgilere dayanarak
yanlış uygulamalar yapabiliyoruz.
Veteriner Hekim Uğur Selin Çelikten,
özelikle kedi ve köpeklerde yanlış
beslenme neticesinde yaşanan sağlık
sorunlarına dikkat çekti. Uzun ve
sağlıklı bir yaşam için kedi ve
köpeklerin nasıl beslenmesi
gerektiğini anlatan Çelikten, evcil
hayvan bakımında doğru bilinen
yanlışları şöyle sıraladı:

l KEDİLER SÜTLE BESLENMELİ
Bilinenin aksine sütteki laktoz

kedilerin ishal olmasına sebep olur.
Hatta yeni doğan ve anne sütü içen
yavrulara bile süt verilmemelidir.
Kedilerin taurin gibi vitaminleri
alması gerektiği için kaliteli bir
mamayla beslenmeleri yeterli
olacaktır.

l KEÇİ SÜTÜ VERİLEBİLİR
Keçi sütü çok besleyici olsa dahi

yavru kedilere verilmesi doğru
değildir. Şayet anne kedi, bebeklere
bakmıyorsa veya kedilerin annesi
yoksa; bebekleri beslemek için özel
kedi sütü tozları alınmalı, bunlar
biberonda ılık suyla karıştırılıp, 2 saat
aralıklarla yavru kediler
beslenmelidir.

l SADECE BALIK İLE BESLENME
Kedilerin sadece balıkla

beslenmesinin yanlış olduğu yaygın
bir inanıştır. Balık, kediler için protein
ve omega-3 yağ asitleri bakımından
zengin bir kaynaktır, ancak tek başına
dengeli bir beslenme sağlamaz. Aşırı
balık tüketimi, kedilerde tiroid
sorunlarına ve beslenme
dengesizliğine yol açabilir. Kedinizin
beslenmesinde kırmızı et, tavuk, ve
kedi maması gibi çeşitli kaynaklardan
faydalanmalısınız.

l AŞIYA İHTİYACI YOK!
Kediniz/köpeğiniz evden çıkmasa

dahi; düzenli aralıklarla aşı
yaptırmanız gerekir. Buna ek olarak
iç ve dış parazit ilaçlarını da ihmal
etmemeliyiz. Çünkü pet sahipleri
olarak, kıyafetlerimizle veya
ayakkabılarımızla bile eve mikrop
taşıyabiliriz. Pireler ve parazitler,
penceremize konan bir kuş tarafından
bile kolaylıkla evimize girebilir. Bunu
daima hatırlayalım.

l DOĞASI BOZULUR
Hayvanları kısırlaştırmak kedi ve

köpeklerin doğasını bozmadığı gibi
sürekli kızgınlığa girip
çiftleşememesi ev hayvanlarının ruh
halini daha çok bozmaktadır. Ayrıca
üreme hormonları kansere
yakalanma riskini oldukça yüksek
oranda artırmaktadır.

l BİR KERE DOĞURMAZSA 
Evcil hayvanlarda doğum

yapmanın, doğayı bozma ya da
bozmama üzerine bir etkisi yoktur.
Aksine hiç doğurmadan, hatta hiç
kızgınlığa girmeden kısırlaştırılan
hayvanlar. daha sağlıklı olmaktadır.

l KÖPEKLERİN BURNU 
Köpeklerin burnunun ıslak ya da

kuru olması keskin bir şekilde sağlıklı
veya sağlıksız olduğu anlamına
gelmez. Evet bazen burunda kuruluk
yüksek ateş veya bazı deri ve cilt
hastalıklarını düşündürebilir ama bu
bir kaide değildir. Bazı hayvanların
burnu kuru ama sağlıklıdır, bazıları
ise burnu ıslak ama sağlıksızdır.

YARA TEMİZLEMELİ
Hayvanların ağzında da insanlarda

olduğu gibi milyonlarca bakteri
yaşamaktadır. Bu yüzden yaralarını
veya deri lezyonlarını yalamaları o
bölgeyi temizlemediği gibi; sürekli
olarak dilleriyle aşındırmaları,

durumu git gide daha kötü hale
getirecektir. Bu yüzden hastaya bu tip
bir durumda yakalık takmak doğru
olacaktır.

l KEDİLERİN BIYIKLARI 
Kedilerin bıyıkları karanlıkta

etraflarındaki nesnelere değerek
uzaklığı anlamalarını sağlar. Bıyıkları
dökülürse veya kesilirse herhangi bir
denge kaybı yaşamazlar.

l ÇOK SAĞLIKLI GÖZÜKÜYOR 
Aynı insanlar gibi hayvanlar içinde

düzenli check-up çok önemlidir. Bir
doktorun dışarıdan baktığında
vücudun içinde ne olup bittiğini
anlaması mümkün değildir. Ayrıca
birçok hastalığın erken tanısı
herhangi bir belirti olmamasına
rağmen rutin testler sırasında
konulur. Üstelik küçük dostunuz bir
sorun olduğunda size gelip bu sorunu
dile getiremeyeceği için yeme içmesi
normal, enerjisi yerinde dahi olsa
düzenli kontrolleri yapılmalıdır.

l KEDİLER NANKÖR HAYVANLAR
Kediler sahiplenildiği aile

bireyleriyle derin bağ kurarlar hatta
bazen sahibinin mutsuz olduğunu ya
da ağrı çektiğini bile
anlayabilmektedirler. Sadece
köpekler gibi itaatkâr ve eğitime açık
olmadıkları için daha başına buyruk
ama yine de sahibine ve evine çok
bağlı olabilen hayvanlardır.

l 4 AYAK ÜZERİNE DÜŞERLER
Kediler denge sağlamakta çok iyi

hayvanlar olsa da yüksekten
düşmeleri hep bu durumla baş
edebilecekleri anlamına gelmez. Hep
dört ayak üstüne düşmedikleri gibi
yüksekten düşmelerde kemik
kırıkları ve iç kanama gibi travmaya
bağlı sorunlar onlarda da
görülmektedir.

l KİST VE PARAZİT BULAŞIR
İç parazit ilaçlamaları düzenli

olarak yapılan bir hayvandan insana;
ne iç parazit, ne de kist bulaşmaz.
İçiniz rahat bir şekilde düzenli
aşılamaları yapılmış bir hayvana
sarılıp öpebilirsiniz.

l HAMİLELERE ZARARLI
İç ve dış parazit ilaçlamaları

düzenli yapılan kedi veya köpeklerin
hamile ve çocuklara zararı olmadığı
gibi psikolojileri için de oldukça
faydalıdır.

l SIK SIK DUŞ ALDIRMAK
Bazı evcil hayvan sahipleri,

hayvanların genel temizliği ve
ferahlığı için özellikle yaz aylarında
sevimli dostlarına sık sık duş
aldırıyor. Bu oldukça yanlış bir
davranış… Mantar nemli ortamları
seven bir patojendir dolayısıyla
sürekli ıslak olmak, kedi ve
köpeklerin bu hastalığa
yakalanmasına neden olur. Evcil
hayvanlara sürekli duş aldırmak aynı
zamanda cilt pH'ını bozup cildin
üstündeki cilt koruyucu özelliği olan
sebumu da alacağından; derinin zarar
görmesine neden olur. Köpeklerin
ayda bir kez yıkanması gerekir. 

Ayrıca,
bebek
şampuanı
kullanılmamalıdır
çünkü insan cilt pH'ı
ve hayvanların pH’ı
birbirinden
farklıdır. Evcil
hayvanlar
yıkandıktan
sonra çok iyi
durulanmalı,
havluyla suyu
alındıktan sonra
asla nemli
bırakılmamalı ve
kurutma
makinesiyle
kupkuru olana
kadar
kurutulmalıdır.
(Haber Merkezi)

Uğur Selin 
Çelikten



SAYFA  09 SIYAH MAVI KIRMIZI SARI

Yaşmeyveve sebzede
çifte rekolte tahmini

Ege Yaş Meyve Sebze
İhracatçıları Birliği’nin Ege
Tarımsal Araştırma Enstitüsü iş
birliğinde yaptığı Ege Bölgesi
Turunçgil Rekolte Tahmin
Raporuna göre; Ege Bölgesi’nde
286 bin 403 ton portakal rekoltesi
bekleniyor. Mandalina rekoltesi
yüzde 12,3’lük gerilemeyle 299 bin
tondan 262 bin tona inerken,
Limon rekoltesi yüzde 6,6’lık
azalışla 136 bin tondan 127,5 bin
tona düştü. Altıntop rekoltesi ise;
yüzde 10’luk kayıp yaşadı ve 6 bin
127 ton öngörüldü.

Ege Bölgesi’ndeki narenciye
rekoltesinin 2023 yılı rekoltesinin
gerisinde kalmakla birlikte son 10
yıl ortalamasının üzerinde
olduğunu ve ürünlerin kalitesinin
ihracata uygun olduğunu
vurgulayan Ege İhracatçı Birlikleri
Koortinatör Başkan Yardımcısı ve
Ege Yaş Meyve Sebze İhracatçıları
Birliği Başkanı Hayrettin Uçak,
ihracatta başarılı bir sezon
hedeflediklerini söyledi. 

Muğla’nın 363 bin 874 tonluk
narenciye rekoltesiyle Ege
Bölgesi’nde lider konumda olduğu
bilgisini veren Uçak, “Muğla’nın
narenciye rekoltesinde portakal
206 bin 951 tonla öne çıkıyor.
Limon rekoltesi 127 bin 560 ton
öngörülürken, mandalina rekoltesi

24 bin 449 ton ve altıntop rekoltesi
4 bin 779 ton olarak hesaplandı.
Muğla tek başına Ege Bölgesi
Narenciye Rekoltesi’nin yüzde
53’ünü üretiyor. İzmir’de, satsuma
mandalina ağırlıklı olmak üzere
165 bin 790 ton narenciye rekoltesi
hesaplandı. Aydın’da 79 bin 313
tonu portakal ve 50 bin 982 tonu
mandalina olmak üzere 133 bin 43
ton narenciye rekoltesi bekleniyor.
Balıkesir’deki mandalina
bahçelerinden 21 bin 182 ton ürün
elde edileceği tespit edildi” diye
konuştu. 

Türkiye’de yaş meyve sebze
sektörlerin 2023 yılında 3 milyar
491 milyon dolar ihracata imza

attıklarını
hatırlatan
Başkan Uçak
şöyle devam
etti; “Narenciye
sektörü bu
ihracatta 1 milyar
112 milyon dolarla
temsil edildi ve
tarihinde ilk kez 1 milyar
doları aştı. 2024 yılının ilk
yarısında da narenciye ürünleri
ihracatımız yüzde 12’lik artışla 504
milyon dolara yükseldi. 2024 yılı
sonunda narenciye ürünleri
ihracatımızın 1 milyar 250 milyon
dolara çıkmasını hedefliyoruz.”

Nar yetiştiriciliğinin, sofralık

tüketiminin
yanında sanayi
sektöründe de
kullanımının

artmasıyla son
yıllarda artış

gösterdiğini
paylaşan Ege Yaş

Meyve Sebze
İhracatçıları Birliği Başkanı

Hayrettin Uçak, TÜİK verilerine
göre Türkiye’nin nar üretim
miktarının 1988 yılında 45 bin ton
iken, 2023 yılında 638 bin tona
ulaştığını Türkiye’nin 2023 yılında
nar ihracatından 131 milyon dolar
döviz getirisi elde ettiğini aktardı.
(Haber Merkezi)

Ege Maden İhracatçıları
Birliği, doğal taş sektöründe
mimarlar, tasarımcılar ve
ihracatçılar arasında güçlü bir
tasarım ekosistemi oluşturmak ve
katma değerli ihracatı arttırmak
amacıyla, “Taşa Sanat Kat”
mottosuyla 2019 yılından beri
düzenlediği sektörün en prestijli
yarışması olan AMORF Doğal
Taş Proje ve Tasarım
Yarışması’na mola veriyor.
Yarışma 2024 yılında
düzenlenmeyecek. AMORF
Doğal Taş Proje ve Tasarım
Yarışması’nın ödül töreni ile
ihracat şampiyonları ödül
törenini “Doğal Taş Gala

Gecesi” adıyla, beraber bir
organizasyonla bir arada
düzenlediklerini paylaşan Ege
Maden İhracatçıları Birliği
Yönetim Kurulu Başkanı
İbrahim Alimoğlu; “Bu
organizasyonla en fazla ihracat
yapan birlik üyelerimiz ödüllerini
alırken aynı zamanda taşa sanat
katan projeleri sponsorlar
aracılığıyla üretip sergiliyoruz.
Türkiye’nin en değerli mimarları
her yıl gönüllü olarak jüri üyesi
olarak destek veriyor, yarışmada
dereceye giren mimarlarımız
ödüllerini doğal taşın yüzyıllar
öncesine uzanan varlığının kanıtı,
kültür mirasımız olan antik

kentlerimizde alıyor. Böylece
antik kentlerimizin tanıtımına da
katkı sağlıyoruz.” dedi. Alimoğlu,
Tasarım Yarışması Finali ve
İhracatın Yıldızları Ödül
Törenini, 2024 yılı için de
Denizli’de bulunan Laodikya
Antik Kenti’nde düzenlemek için
gerekli izinleri aldıklarını, doğal
taş sektörünün önemli
paydaşlarını buluşturma
arzularına karşın dünyadaki
ticari konjonktüre bağlı olarak
bütçenin yetersiz kalmasının
2024 yılında yarışmayı
düzenlemelerine olanak
sunmadığını dile getirdi. 
(Haber Merkezi)

Türkiye’ye 2
ödül getirdi

‘Taşa sanat kat’a 
2024’TE MOLA...

İzmir’den tüm dünyaya çocuk oyun
parkları üreten Cemer Kent
Ekipmanları, 30. yılında iki büyük
uluslararası ödülün daha sahibi
oldu. Cemer, İtalya’nın Como
kentinde düzenlenen A’Design
Ward & Competition’da  “Oyun
Alanı Ekipmanları, Oyun Yapıları
ve Kamusal Park Tasarımı"
kategorisinde World Cup oyun
grubu ile Silver, Newyork oyun
grubu ile Iron derecesinde
ödüller kazandı. Ödülü İtalya-
Como’da düzenlenen törende,
Cemer Kent Ekipmanları Genel
Müdürü Aziz Burak Eroğlu aldı.
Cemer, daha önce de 2014 yılında
53 ülkeden 4 bin 815 projenin
yarıştığı Reddot Uluslararası
Tasarım Yarışması’nda Deltoik
Tırmanma oyun elemanları
kategorisinde ödül almış ve
ülkemiz tarihinde bir ilki
başarmıştı. (Haber Merkezi)

İMEAK Deniz Ticaret Odası
temmuz ayı meclis toplantısı
düzenlendi. Avrupa Birliği’nde
başlayacak olan karbon vergisi
uygulamasının ülkemizde de
etkilerinin olacağını söyleyen
Deniz Ticaret Odası Başkan
Yardımcısı Mihri Çelik, toplanan
kaynağın Deniz Ticaret
Odası’nın geliştirilmesine
aktarılacağını aktardı.
Avrupa’daki filoların
değiştirileceğini, eski
gemilerinde satılacağını
söyleyen Çelik, “Avrupa’nın
ikinci el filosunu alacak olan

bizim girişimcimiz alacak. ETS
inşallah toplanır ve denizcilik
sektörüne geri döner. İlla ki yeni
gemiye veya ileri teknolojiye
dönmesi lazım. İnşallah
elimizdeki kaynağı doğru yere
kanalize ederiz” dedi. Çelik,
“Ülkemiz yerli ve yabancı turist
için pahalı halde. Sadece turist
için değil hepimiz için pahalı.
Eminim devletimiz bu konuda
hassas hesaplar yapıyordur
ancak döviz kurunun bu
seviyede kalması sadece turizm
ya da günübirlik tekneciliği değil
hepimizi etkiliyor. Hepimizin

bugün Avrupa’nın en lüks
şehirlerinden birinden daha
pahalı şekilde yaşamamıza
sebep oluyor. Kapıda vize
uygulaması lütuf değil, tuzak.
İlk defa gidenler, merak
edenler, yazın daha ucuza tatil
yapayım diyen var ama kapıda
vize uygulamasına 10 milyar
dolar harcamışız. Yurt dışına
gidelim ama sınırda vize
uygulamasıyla iyilik yaptık
diyerek gelmesinler. Bunun
ekonomik bir tuzaktan farkı
yok” ifadelerini kullandı. 
(Haber Merkezi)

“KAPIDA VİZE TUZAĞINDAYIZ”
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Konutta
ticari
kiralama
değişikliği-2

MADDE 1- (1) Bu Tebliğin amacı,
konutların gerçek ve tüzel kişilere
turizm amaçlı kiralanması faaliyetini
yürüten gerçek ve tüzel kişilerin bu
faaliyetleri kapsamındaki ilanlarının
çevrimiçi ortamda yayınlanmasını
sağlayan aracı hizmet sağlayıcılarının
Kültür ve Turizm Bakanlığına
yapacakları bildirimlere ilişkin usul ve
esasların düzenlenmesidir.

Kapsam
MADDE 2- (1) Bu Tebliğ,

25/10/2023 tarihli ve 7464 sayılı
Konutların Turizm Amaçlı
Kiralanmasına ve Bazı Kanunlarda
Değişiklik Yapılmasına Dair Kanunda
yer alan aracı hizmet sağlayıcılarının
Kültür ve Turizm Bakanlığına
yapacakları bildirimlere ilişkin usul ve
esasları kapsar.

Dayanak
MADDE 3- (1) Bu Tebliğ,

25/10/2023 tarihli ve 7464 sayılı
Konutların Turizm Amaçlı
Kiralanmasına ve Bazı Kanunlarda
Değişiklik Yapılmasına Dair Kanunun
6 ncı maddesinin ikinci fıkrasına
dayanılarak hazırlanmıştır.

Tanımlar
MADDE 4- (1) Bu Tebliğde geçen;
a) Aracı hizmet sağlayıcı:

23/10/2014 tarihli ve 6563 sayılı
Elektronik Ticaretin Düzenlenmesi
Hakkında Kanunda tanımlanan aracı
hizmet sağlayıcıyı,

b) Bakanlık: Kültür ve Turizm
Bakanlığını,

c) İzin belgesi: Kiraya verenin
konutunu gerçek veya tüzel kişilere en
fazla yüz gün süreyle kiralamasına izin
verilmesi amacıyla düzenlenen turizm
amaçlı kiralama izin belgesini,

ç) İzin belgesi sahibi: Adına izin
belgesi düzenlenerek konutu kiraya
veren kişiyi,

d) Kiraya veren: Konutun
mülkiyetine sahip olan veya konutu
intifa hakkı ya da üst hakkı tesis
edilmek suretiyle tasarrufunda
bulunduran gerçek veya tüzel kişiyi,

e) Konut: Tapu sicilinde konut
amaçlı kayıtlı olan veya üzerinde konut
amaçlı kat irtifakı ya da kat mülkiyeti
bulunan her türlü bağımsız bölümü,

f) Kullanıcı: Kiraya verenle turizm
amaçlı kiralama sözleşmesi yapan
gerçek veya tüzel kişileri,

g) Turizm amaçlı kiralama:
Konutların kullanıcılara en fazla yüz
gün süreyle her türlü amaçla
kiralanmasını,

ifade eder.
Bilgi verecek olanlar ve bildirilecek

bilgiler
MADDE 5- (1) 7464 sayılı Kanun

kapsamına giren faaliyetlerin
elektronik ticaretine ve tanıtımına
imkân sağlayan aracı hizmet
sağlayıcıları takvim yılının birer aylık
süreleri içerisinde gerçekleştirmiş
oldukları söz konusu işlemlere ilişkin
yayınlanan ilanlar içerisinde yer verilen;

a) Konutun adres bilgilerini,
b) Hizmet verilen gerçek ya da tüzel

kişilere ait ad soyad/unvan, Türkiye
Cumhuriyeti Kimlik numarası/yabancı
kimlik numarası/vergi kimlik
numarası/pasaport bilgileri ile adres ve
iletişim bilgilerini,

c) İzin belgesi numarasını,
ç) Bakanlık tarafından belirlenecek

diğer bilgileri,
elektronik ortamda 6 ncı maddeye

göre belirlenen  yöntemle Bakanlığa
bildirmek zorundadır.

Verilecek bilgilere ilişkin format ve
bilgi verme dönemi. (BİTTİ)
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Doğal C vitamini narenciye ürünlerinde Ege Bölgesi’nin 2024 yılı narenciye rekoltesi 682
bin 225 ton olarak tespit edildi. Ege Bölgesi nar rekoltesi ise 135 bin ton olarak öngörüldü
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İzmir Ekonomi Üniversitesi’nde (İEÜ), tasarımcılar
arasındaki diyaloğu artırmak amacıyla ‘Tasarım
Çalışmaları Sempozyumu’ düzenlendi. Yaklaşık 60
tasarımcının katıldığı sempozyumda, iletişim
yöntemlerindeki değişimle birlikte son dönemde
verimli bir diyaloğun azalabileceğine dikkat
çekilerek etkileşimin yanı sıra yaratıcılığın ve ortak
çalışma kültürünün artması için neler yapılması
gerektiği ele alındı. İtalya’dan konukların da yer
aldığı ‘tasarım diyaloğu’ temalı sempozyuma;
içmimarlık ve çevre tasarımı, mimarlık,
endüstriyel tasarım, tekstil ve moda tasarımı ile
görsel iletişim tasarımı öğrencilerinin yanı sıra
edebiyat, film, mühendislik gibi alanlardan isimler
de katıldı. (Haber Merkezi)

Tasarımcılar ‘diyaloğu 
artırmak’ için buluştu

Kemalpaşa Organize Sanayi Bölgesi (KOSBİ) Zülfü
Mevlüt Çelik Mesleki Ve Teknik Anadolu Lisesi'nin
Erasmus+ Projesi Ulusal Ajans tarafından kabul
edildi. "Endüstriyele Dayalı Üretim" isimli
Erasmus+ projesi kapsamında Erasmus+ İl
Akreditasyonu yurt dışı öğrenci stajı kapsamında
KOSBİ Zülfü Mevlüt Çelik MTAL 11. sınıf
Endüstriyel Otomasyon Teknolojisi alanı
öğrencileri Almanya’da stajlarını tamamladı.
KOSBİ Zülfü Mevlüt Çelik Mesleki Ve Teknik
Anadolu Lisesi Müdürü Nuray Ardıç, öğrencileri
her anlamda donanımlı hale getirmek için
çalıştıklarını söyledi. Ardıç, “Bu Erasmus+ projesi
kapsamında öğrencilerimiz Düseldorf’da staj
yaptılar” dedi. (Haber Merkezi)

Meslek Lisesi öğrencileri 
Almanya’da staj yaptı

Prostat kanseri için
lutesyum ile tedavi 
Medical Point Hastanesi Nükleer Tıp Bölümü’nden Prof. Dr. Özgür Şanlı,
prostat kanseri hastaları için ‘Lutesyum’ tedavisinin öneminden bahsetti

Medical Point Hastanesi
Nükleer Tıp Bölümü’nden Prof.
Dr. Özgür Şanlı, atom tedavisi
adı altında geçen ancak halk
arasında az bilinen ‘Lutesyum’
tedavisi hakkında bilgiler
paylaştı. Radyonüklid tedavi
yöntemi olarak geçen Lutesyum
ile prostat kanseri hastalarının
hastalığı yenebileceğini dile
getiren Prof. Dr. Özgür Şanlı,
“Atom tedavisi, genel bir
tanımlama. Bir akıllı ilaç
düşünün; belli kanser türlerine
hedeflenmiş, o akıllı ilacın
farklı moleküller ile birleştirilip
hastaya damar yoluyla veya ağız
yoluyla içirilmesinin ardından,
insan vücudunda gerçekleşen
bir radyasyon tedavisi
diyebiliriz. Lutesyum da atom
tedavisi içerisinde yer alır.
Genellikle dirençli prostat
kanserinde; kemoterapi,
radyoterapi ve diğer tedavi
yöntemlerinde sonuç
alınamayan hastalar için
uygulanmaktadır” diye konuştu.
Bu tedavi türünün hastanın
yaşadığı kemik ağrısı gibi
semptomları hafifletebileceğini
dile getiren Prof. Dr. Özgür
Şanlı, “Lutesyum, sağ kalım
süresini artırabilir, ayrıca kemik
ağrıları gibi semptomları
hafifletme potansiyeline
sahiptir. Bazı vakalarda
hastalığın uzun süreli

gerilemesini sağlar. Bu da
kemoterapi radyoterapi gibi
tedavi yöntemlerinden sonuç
alamayan hastalar için çok
önemli ve umut verici bir
durumdur” şeklinde konuştu. 

‘KEMOTERAPİ İLE FARKLI’
Atom tedavisinin tiroit,

prostat kanseri için ve
nöroendokrin tümörler için
önemli olduğunu ifade eden
Prof. Dr. Şanlı, “Kemoterapi ile
atom tedavisi arasında farklar
var. Atom tedavisinin ciddi yan
etkileri yok. 90 yaşındaki bir
hastaya da bu tedaviyi
uygulayabiliyorsunuz. Atom

tedavisi sonrasında saç, kirpik
dökülmesi gibi bir yan etki de
yok. Sadece hastalarda ağız
kuruluğu olabiliyor. Ancak bu
da hastanın günlük yaşantısını
etkileyecek bir yan etki değil.
Kişi günlük yaşantısına
rahatlıkla devam edebiliyor”
diye konuştu. (Haber Merkezi)

Sanayi ve Teknoloji
Bakanlığı Rekabetçi Sektörler
Programı ile Avrupa Birliği
desteğiyle Ege Teknopark
tarafından yürütülen "Ege D-
Tech Projesi" kapsamında
kurulan, alanında ilk ve tek
olan
Türkiye’nin
en büyük
prototipleme
merkezi Ege
Derin
Teknoloji
Fabrikası,
Ege
Üniversitesi kampüsünde 900
metrekare kapalı alanda
hizmet veriyor. Ege Derin
Teknoloji Fabrikası'ndan iş
fikri olan akademisyenler,
öğrenciler, start-up girişimleri
ve KOBİ'ler başta olmak
üzere tüm girişimciler
yararlanabiliyor. Ege
Üniversitesi Rektörü Prof.
Dr. Necdet Budak, “Gıda,

sağlık, biyoteknoloji,
kozmetik, tarım,
petrokimya, genetik,
eczacılık başta
olmak üzere yaşam
bilimleri alanında
birçok sektöre
hizmet veren derin
teknoloji fabrikası;
eğitim, enerji,
havacılık uzay ve savunma

sanayi, endüstriyel
imalat, otomotiv,
tersine mühendislik,
beyaz eşya,
biyomedikal gibi
imalat ve prototipleme
alanındaki sektörlere
verdiği yüksek katma
değerli hizmetler ile
fark yaratmaktadır”

dedi. (Haber Merkezi)
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İlişkide kimya
abartılıyor mu?

İlişkide kimya en basit tanımıyla iki
kişi arasında oluşan güçlü fiziksel
çekimdir. İki kişi karşı karşıya

kaldığında aralarında anlık bir çekim
hissediyorlarsa kimyalarının uyumlu
olduğunu düşünür bu çekiminde
etkisiyle birbirleri ile görüşmenin
doğru olduğunu düşünerek görüşmeye
devam ederler. 

Peki ilişkide kimya nedir? İlişkide
kimya iki partnerin birbiri ile
aralarında oluşan bağ mıdır yoksa sade
fiziksel çekim mi? Bir ilişkide iki
kişinin aralarında bir bağ oluşması için
uyumluluk şarttır. İlişkide uyumluluk,
her iki kişinin yaşama dair temel
değerlerinin birbiri ile yakın olması
gereklidir. Evet bir ilişkinin devamı ne
tek başına kimya ile yeterlidir ne de
sadece uyumlulukla… Her ikisinin de
birlikte olması gerekir. 

FİZİKSEL ÇEKİM
İlişkilerini aralarında sadece yüksek

bir fiziksel çekim olduğu için devam
etmeye zorlayan çiftler vardır.
Aralarında uyumlu bir ilişki inşa
edememiş bu çiftler, aralarındaki
kimyaya çok fazla önem verip birlikte
kalmaları gerektiğine dair yanlış bir
algı oluştururlar. Farklı değerlere,
kötü iletişime, ilgisizliğe ve verilmeyen
değere rağmen o ilişkide kalmaya
devam ederler. Kimya olduğu için
ilişkide kalma yanılgısı kişileri giderek
değersizleştirdiği gibi ilişkisel
ihtiyaçlarını karşılayamadığı içinde
düşük doyumlu bir ilişki yaşarlar.
Enerjilerinin büyük bir kısmını ilişki
sorunlarına harcayıp kendilerini
tüketirler. Özellikle kimyanın çok
yüksek olduğu ilişkilerde tutkuda
yüksek olur ki bu daha tehlikelidir.
Yüksek gerilimli inişli çıkışlı olan bu
ilişkilerde çiftler birbirine giderek
bağımlı hale gelir. Bu ilişkiler uzadıkça
çiftlerin kötü giden ilişkiye rağmen
ayrılmaları da giderek zorlaşır. 

DUYGUSAL BAĞ
Oysa kimya ile birlikte uyumun

olduğu ilişkilerde, duygusal bağ daha
sağlıklı kurulur. Sağlıklı duygusal
bağın geliştiği ilişkilerde, çiftler
birbirlerine kendilerini açar,
savunmasız taraflarını gösterirler.
Aralarında açık bir iletişim olup
sorunları üzerinde rahatça
konuşabilirler. Bu da güvenli bir ilişki
oluşturur ki her iki tarafın birbirine
duygusal olarak güven duyması, ilişkiyi
işlevselde kılar. 

Elbette kimya hiç olmamalı
demiyoruz ama sadece kimyanın
olduğu ilişkiler sağlıklı değildir.
Sadece uyumda olduğu ilişkilerde
çiftlerin bir arada kalmaları için yeterli
değildir. Bu yüzden kimya ve uyumun
olduğu ilişkileri seçmek hem sinir
sisteminiz hem de ilişkisel
ihtiyaçlarınız için önemlidir. 

AYKAÇ

YAKIN İLİŞKİLER
MELEKmelek.aykac1@saglik.gov.tr
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İZMİR, espor alanında
Türkiye'nin en büyük
etkinliklerinden birine ev sahipliği
yapacak. Yılın en iyi League of
Legends (LoL) takımının
belirleneceği Türkiye Şampiyonluk
Ligi Finali, Fuar İzmir'de
düzenlenecek. İzmir Büyükşehir
Belediyesi ev sahipliğinde
düzenlenecek League of Legends
Türkiye Şampiyonluk Ligi Finali, 3
Ağustos'ta Fuar İzmir C Hol'de
yapılacak. 2024 Şampiyonluk Ligi
Yaz Mevsimi Finali'nde,
Türkiye'nin en iyi takımları büyük
ödül ve şampiyonluk unvanı için

mücadele edecek. Büyük
çekişmeye sahne olması beklenen
finalde seyirciler saat 14.00'ten
itibaren alana giriş yapabilirken,
final mücadelesi ise 18.00'de
başlayacak. Etkinlik, espor
tutkunlarını ve League of Legends
hayranlarını büyüleyecek bir
rekabet sunacak. Yaz Mevsimi
Play-Off aşamasında dördüncü,
beşinci ve altıncı olan takımlar,
EMEA Masters 2024 elemelerinde
yarışırken, ilk 3 sırada yer alan
takımlar ise ülkemizi Berlin'de
yapılacak EMEA Masters 2024'te
doğrudan temsil edecek. (DHA)

“Göztepe tarihi için
yeni sayfa açıyoruz”
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“Göztepe tarihi için
yeni sayfa açıyoruz”
Yeni sezon hazırlıklarını sürdüren İzmir ekibinde sportif direktör 
Ivan Mance ve teknik direktör Stanimir Stoilov açıklamalarda bulundu

GÜRSEL Aksel Stadı'nda basın
mensuplarıyla bir araya gelen
Mance ve Stoilov, camianın ve
taraftarın desteği ile Süper Lig'de
de başarılı olacaklarını dile getirdi.
İlk sözü alan Ivan Mance, "Her
zaman yanımızda olan
taraftarımıza ve camiamıza
teşekkür ediyorum. Bizim en iyi
oyuncumuz taraftardır. Onların
muhteşem desteğini gördük. Biz
sözümüzü tuttuk ve Süper Lig'e
çıktık. Göztepe tarihi için şimdi yeni
bir sayfa açıyoruz" dedi.

Tüm camiayı birlik ve
beraberliğe davet eden Mance,
"Taraftarlarımız bizleri
desteklemeye devam etsin. Elbette
eleştiriler olacak. Eleştiriler
bizleri güzel motive ediyor. Bizler
yüzde 100'ümüzü vermeye
çalışıyoruz. Önümüzdeki görev
daha zor olacak. Kendi
oluşumumuzla, geçmiş ve
tecrübelerimizle, hocamızın da
yaşadığı büyük başarılarla bilgi ve
birikime sahibiz. Göztepe'yi daha
güzel günlere götüreceğiz.
Göztepe için yaşıyoruz, buraya her
şeyimizi vermeye devam edeceğiz.
Daha güçlü bir Göztepe için varız"
diye konuştu.

Geçen sezon önemli başarılar
yakalayan takımı korumak ve
üzerine daha güçlü takviyeler
yapmak için çalıştıklarını ifade
eden Ivan Mance sözlerini şu
şekilde sürdürdü: "Şu ana kadar 7
transfer yaptık. 3 ya da 4 oyuncu
getirme planımız var. Çok akıllı
ve stratejik olmalısınız.
Futbolda büyük pazar var.
Doğru adımları atmalıyız. Şu
an 2 oyuncuyu getirmeye
çok yakınız, hattı 1
tanesiyle imza aşamasına
geldik. Kulübüyle
görüşme halindeyiz,
diğer futbolcuları da
takip ediyoruz. Bize
inanmaya devam edin."

Katkı sağlayacak
isimleri transfer
etmek istediklerini
dile getiren Mance,
"Bizler gerçekten
çok çalışkan
insanlarız. Biz birçok

kişinin inanmadığı şeye inanıyoruz.
Biz oyuncuları daha iyi yapabiliriz.
Stratejimiz buna dayanıyor.
Göztepe'ye kesinlikle çalışkan, aç
oyuncular getirmek. Göztepe
kulübüne saygı duyacak, bu kulübü
öne getirecek oyuncular olacak.
Transferde bizlere katkı
sağlayacak oyuncular kazandırmak
istiyoruz. Bu kolay değil. Genç
oyuncuların Türkiye'ye gelmesi,
onları ikna etmek kolay olmuyor.
Genç oyuncular için çekici olmuyor,
biz bunu değiştirmeye çalışıyoruz.
Rekabetçi takım kuracağız.
Tecrübeli oyuncularla gelişime
açık, sürekli ilerleyecek oyuncuları
birleştirmek istiyoruz. Biz
kendimize inanırsak her gün daha
iyi olacağız. Bütün taraftarımızı
mutlu edeceğimize inanıyorum.
Stoilov hocamızın milli takım ve
Şampiyonlar Ligi tecrübesi var.
Kendisi bize inandı, buraya geldi.
Bizle yola devam etti. Bizim doğru
yolda olduğumuza inanıyorum"
şeklinde konuştu. (DHA)

MEDICANA, GÖZ-GÖZ’E SAĞLIK SPONSORU 

İzmir esporda dev finale ev sahipliği yapıyor

Ülkemizde sağlık sektörü ve sporun gelişimi için önemli katkılarda bulunan Medicana Sağlık
Grubu, Türkiye’nin asırlık kulüplerinden Göztepe Spor Kulübü ile sponsorluk anlaşması imzaladı

ÜLKEMİZDE sağlık sektörü ve
sporun gelişimi için önemli
katkılarda bulunan Medicana
Sağlık Grubu, İzmir'in asırlık
kulüplerinden Süper Lig
temsilcisi Göztepe ile sponsorluk
anlaşması imzaladı. Medicana
Sağlık Grubu, Göztepe'nin
100'üncü kuruluş yılı olan 2024-
2025 sezonunda kulübün resmi
sağlık sponsorluğunu üstlendi.
Gürsel Aksel Stadyumu'nda
gerçekleşen imza töreninde,
sağlık sponsorluğu anlaşması
Göztepe Spor Kulübü CEO'su
Kerem Ertan ve Medicana
International İzmir Hastanesi
Genel Müdürü Dr. Ulvi Ünal

tarafından imzalandı.
Göztepe CEO'su Kerem Ertan,

"Türkiye'de spora büyük destek
sağlayan ve sağlık sektöründe
öncü atılımlar gerçekleştiren
Medicana Sağlık Grubu ile bu yıl
da sağlık sponsorluğu anlaşması
yapmaktan büyük mutluluk
duyuyoruz. 1925 yılında kurulan
Kulübümüz, 2025 yılında
kuruluşunun 100'üncü yılını
kutlamaya hazırlanıyor. Asırlık
tarihine pek çok başarı sığdıran
Göztepe, bu anlamlı yılda
Trendyol Süper Lig'de mücadele
edecek, amacımız Kulübümüz'ün
tarihine yeni zaferler eklemek.
Bizim için böylesine önemli bir

sezonda, ülkemizin sağlıkta
marka olmuş, sporcuya desteği
misyon edinmiş bir değer olan

Medicana Sağlık Grubu ile
anlaşmanın her iki taraf için de
hayırlı olmasını diliyor, Medicana
Sağlık Grubu'na destekleri için
teşekkür ediyorum" diye
konuştu.

Medicana International İzmir
Hastanesi Genel Müdürü Dr. Ulvi
Ünal, Medicana Sağlık Grubu
olarak, İzmir'in köklü spor
kulüplerinden Göztepe Spor
Kulübü'ne sağlık sponsoru
olmanın gururunu yaşadıklarını
belirterek, "Bu iş birliği, her iki
kurum için de yeni başarıların
habercisi olacak ve uzun vadeli
bir ortaklığın temelini atacak”
dedi.(DHA)

Kerem Ertan Ulvi Ünal

“LİS'İN GELME
OLASILIĞI VAR”

KALECİ Mateusz Lis'in geleceği hakkında
konuşan Mance, "Görev yaptığım her
takımda 3 kaleci ile çalıştık. Şu an bizde 2

kaleci var. Bir kaleci daha alacağız. Lis'in
ise olma olasılığı var. Bunun 3 taraf için

de olumlu olması gerekiyor. Mateusz
Lis kesinlikle olasılıklardan bir
tanesi. Arda ise Türkiye'deki en iyi
kalecilerden bir tanesi.

Göztepe'nin çocuğu, burada
yetişmiş, tüm kalbiyle burayı
yaşıyor. Kendisinin önemli

olduğunu düşünüyorum ama
kesinlikle 3 kalecimiz olacak. Arda

cesur Göztepeli, her zaman mücadele
edecek. Arda kesinlikle çok iyi bir kaleci.
Hem hocamız hem de ben kendisine çok
güveniyoruz" ifadelerini kullandı.

STANIMIR STOILOV: HİÇBİR 
TAKIMDAN ÇEKİNMİYORUZ

TEKNİK direktör Stanimir Stoilov geçen sene
yakalanan başarının birlik ve beraberlik
sayesinde geldiğini dile getirdi. Takım içi ve
dışında inanılmaz bir kenetlenme olduğunu
anlatan Bulgar teknik adam, "Ben herkese

teşekkür ederim geçen seneyle ilgili.
Geçen sene hem takımın içinde nem

dışında inanılmaz bir birlik olduk.
Müthiş bir destek vardı.

Başarımızın sağlayıcıları birlik ve
beraberlikti. Sürekli destek

olundu. Zor günleri kolay bir
şekilde aştık. Artık

önümüzdeki yeni sayfaya
odaklanıyoruz. Yeni bir
meydan okuma var, zor
olacağını biliyoruz. Farklı
seviyeyle karşılaşacağız.
Ben şahsen ve takım
olarak kimseden
çekinmiyorum. Bunu
rahat bir şekilde
söyleyebilirim" dedi.

Ivan 
Mance 
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KAF KAF’TA 
ALPAY GİTTİ

TFF 3'üncü Lig ekibi
Karşıyaka'da stoper Alpay Koldaş,
geçen sezondan kalan alacaklarını
bırakarak takımdan ayrıldı. Geçen
yıl Bandırmaspor'dan transfer
edilen 26 yaşındaki oyuncunun
Elazığspor'la anlaştığı öğrenildi.
Yeşil-kırmızılı ekipte 21'i ilk 11'de
25 lig maçında forma giyen Alpay,
yeni sezon öncesi giden 14'üncü
futbolcu oldu. Geçen hafta Gençer
transferi iptal edilen Kaf-Kaf,
Alpay'ın yerine stoper arıyor.(DHA)

Bodrum FK
güzel bitirdi

SÜPER Lig'de geçireceği
tarihinin ilk sezonu öncesi günleri
saymaya başlayan Bodrum FK,
Düzce Topuk Yaylası'ndaki yaklaşık
1 aylık kamp sürecini mutlu
tamamladı. Yeşil-beyazlı ekip
kampta oynadığı son hazırlık
maçında 1'inci Lig temsilcisi
Manisa FK'yı 3-1 mağlup etti.
Karşılaşmada Bodrum'un gollerini
Kenan Özer (2) ve Gökdeniz
Bayrakdar attı. Geçen sezonki
kadrosunu çok büyük oranda
koruyup nokta takviyeler yapmaya
çalışan Bodrum FK bu sonuçla
kamp dönemindeki özel maçlarda
4 galibiyet, 1 mağlubiyet aldı.
Bodrum daha önce Alanyaspor'u 
5-2, Bandırmaspor'u 3-1, Fatih
Karagümrük'ü 1-0 yenip, Adana
Demirspor'a 3-2 yenilmişti. (DHA)

Altınordu'da 
3 isim yolcu
TFF 2'nci Lig Beyaz Grup
ekiplerinden Altınordu'da 3
oyuncunun kiralık olarak takımdan
gönderilmesine karar verildi.
Kırmızı-lacivertli ekibin teknik
direktörü Olcay Şahan, Kartepe
kampı sonrası geçen sezon A takıma
alınan stoper İlker Akar, yeni sezon
öncesi U19 takımından A takıma
yükselen orta saha oyuncusu Tugay
Güner ve Uşakspor'dan transfer
edilen ön libero Halil Can Cemali'yi
kadrodan eledi. Üç oyuncunun
kiralık olarak başka kulüplere
gönderileceği öğrenildi. Son olarak
kaleci Mert Furkan'ın Alanyaspor'a
transfer olduğu İzmir temsilcisinde
bu 3 oyuncunun da gidişiyle
kadrodaki futbolcu sayısı 26'ya
düşmüş oldu. (DHA)

TFF 2'nci Lig Beyaz Grup
ekiplerinden Altay'da sözleşmesini
tek taraflı feshedip kulüpten ayrılan
sağ bek Salih Sarıkaya yeni sezon
öncesi 1'inci Lig temsilcisi
Erzurumspor FK ile prensip
anlaşmasına vardı. 26 yaşındaki
savunmacının yeni kulübüyle
önümüzdeki günlerde sözleşme
imzalaması bekleniyor. (DHA)

Salih Erzurum’da
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Allı turnaların
bitmeyen sefası
Kuş topluluklarının yaşam ve beslenme
alanı Çakalburnu Lagünü’nden seyrine
doyum olmayan görüntüler. İzmir

Körfezi'nin
güneyinde yer
alan
Çakalburnu
Lagünü,
kuşlar, yavru
balıklar ve
diğer canlılar
için önemli bir
beslenme alanı
olma özelliği
taşıyor.

Göçmen kuşların konaklama yerleri
arasında yer alan lagün, doğal
güzellikleriyle de dikkat çekiyor.
Anadolu'nun "allı turnası" flamingolar,
lagündeki deniz börülceleri ve sazlıkların
arasında zaman geçiriyor. (AA)
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Payamlı Bardacık Festivali için Payamlı köyündeki
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kadınlarla beraber rengarenk boyanıyor
İMECE ÖRNEĞİ
Güzelbahçe Belediyesi,
Bardacığıyla meşhur Payamlı
Köyü’nü kadınlarla birlikte
rengarenk boyayarak imece
örneği sergiledi. Köyde bulunan
bütün evlerin, kapı, pencere ve
duvarlarını boyayacaklarını
söyleyen Güzelbahçe Belediye
Başkanı Mustafa Günay, “Her yıl
düzenlediğimiz Bardacık
Festivalinin bu yıl 10’uncusunu
düzenliyoruz” dedi.

RENGARENK
Günay, “Bu yıl farklı ve renkli
bir festival olması için
erkenden başladık
çalışmalarımıza. Payamlı
rengarenk oldu. Kadın elinin
değdiği her yer güzelleşiyor,
yenileniyor. Payamlı köyünün
sokakları, kapıları,
pencereleri, oturma bankları
boyandı ve ortaya çok güzel
görüntüler çıktı” diye konuştu.
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Ayvalık Belediyesi Üretim ve Pazarlama
Kooperatifi, Ayvalıklı kadınlar için ücretsiz
geleneksel uygulamalarından olan ve
kadınların hayatını kolaylaştıracak  salça
makinesini mahallelere ulaştırıyor.
“Kadınlarımızın Hayatını Kolaylaştırıyoruz!

Domateslerinizi,
Biberlerinizi
Hazırlayın, Salça
Makinesi
Mahallenize
Geliyor; Ayvalık’ta
Salça Zamanı”
sloganıyla ilgi
gören uygulama 25
Temmuz itibariyle
Altınova’da
başlatıldı. Ailelerin
kış hazırlıklarından

olan salça yapımını kolaylaştıran salça
makinesi belirtilen tarihlerde aşağıda yer alan
mahallelerde saat 10.00-16.00 saatleri
arasında hizmet verecek. (Haber Merkezi) 

Aphrodisias’ta
Zeus buluntusu
Gün geçmiyor ki Türkiye’nin bir
köşesinde bir tarihi eser daha
bulunmasın. Bu defa mutlu haber

Aydın
Aphrodisias
Antik Kenti’nden
geldi. Kültür ve
Turizm
Bakanlığı,
Aydın'daki
Aphrodisias
Antik Kenti'nde,
mimari bir
konsol ya da
konsolun

parçası olarak kabartma şeklinde
oyulmuş 66 santimetre
yüksekliğindeki "Kolosal Zeus başı"nın
bulunduğunu açıkladı.Antik kentte
çalışmalar sürüyor. (AA)

SETUR MARİNA’DA
“Yelkenin Yeni Modası”
mottosuyla rotasını oluşturan
12. TAYK Slam X Eker Olympos
Regatta yelken yarışları,
İstanbul Setur Marina’da
düzenlenecek. Etkinlik en iyi yat
yarışçılarını bir araya getirerek
yelken sporunun gelişimine
katkı sağlayacak. 
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ZENGİN PROGRAM
Organizasyon, bütün
yelken sınıflarını kapsayan
zengin bir programla
yapılacak. J70, Yat Sınıfı ve
Hareketli Salma gibi
kategorilerin buluştuğu 12.
TAYK Slam X Eker Olympos
Regatta, yelken camiasını
bir araya getiriyor.
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TAYK Slam X Eker Olympos
Regatta, yelken camiasını
bir araya getiriyor.

‘Yelkenin Yeni Modası’‘Yelkenin Yeni Modası’‘Yelkenin Yeni Modası’‘Yelkenin Yeni Modası’‘Yelkenin Yeni Modası’‘Yelkenin Yeni Modası’
İstanbul,

9-18 Ağustos arası J
70, J 70 Match Race,

Hareketli Salma, IRC0, IRC1,
IRC2 ve IRC3 sınıflarının nefes

kesen mücadelesine ev
sahipliği yapacak

Aydın Büyükşehir
Belediyesi’nin yaz kursları,
bu yılda binlerce genci
sanat, spor ve eğitici
kurslarla buluşturmaya
devam ediyor. Futboldan
basketbola, yüzmeden
baleye, masa tenisinden
boksa kadar 17 ilçede 35
farklı branşta verilen yaz
kurslarında, çocuklar

tatillerini verimli bir şekilde
geçirirken, aynı zamanda
yeni becerilerde kazanıyor.
Gençlerin ve çocukların ilgi
duydukları branşlarda
yeteneklerini gün yüzüne
çıkarmaları ve kendilerini
geliştirmeleri için açılan
kurslar, kişisel gelişim
kazanılmasına da olanak
sunuyor. (Haber Merkezi)


